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İSTANBUL’UN BAĞIMSIZ KENT GA ZETESİ

“HALKIN
GÜVENİNİ BOŞA
ÇIKARTMAMALIYIZ”

ÇATALCA DA
‘ORMAN
BENİM’ DEDİ

Emekli öğretmen ve 
müfettiş Cemalettin 
Kaya’dan CHP’ye uyarılar:

Cumhuriyet 
Halk Partisi Başak-
şehir İlçe Başkan-
lığı kurucu üye-
si emekli öğret-
men ve müfettiş 
Cemalettin Kaya, 
gazetemize konuk 
oldu. n 4’TE

BOTANİK PARK’TA 

yeni dönem
Bakırköy Beledi-

yesi bir süredir atıl 
durumda olan Bota-
nik Park’ı modern 
bir görünüme kavuş-
turmak ve daha kul-
lanışlı bir hale getir-
mek için büyük bir 
yenilme çalışması 
başlattı. n 6’DA

Çatalca Beledi-
ye Başkanı Erhan 
Güzel, Tarım ve Or-
man Bakanlığı ta-
rafından “Orman 
Benim” mottosuy-
la düzenlenen çevre 
temizliği çalışması-
na katıldı. n 7’DE

Sarıyer Be-
lediye Başka-
nı Mustafa 
Oktay Aksu,  
muhtarlarla 
bir araya gel-
di. n 9’DA

Şişli Belediyesi ekip-
leri, “Şişli’nin Kanal 
İstanbul’u”olarak anı-
lan 24 bin metrekare-
lik rezerv yapı alanın-
da yaptığı denetimde 
uygunsuzlukları tespit 
ederek, inşaat alanını 
mühürledi. n 6’DA

Avcılar Belediye Başkanı Utku 
Caner Çaykara, basın men-
suplarını Firuzköy Sos-
yal Tesisleri’nde düzenle-
nen kahvaltı programın-
da ağırladı. Çaykara, gö-
rev süresinin ilk ayı ge-
ride kalırken belediye-
nin en güncel durumu-
nu kamuoyuyla payla-
şarak şeffaf bir yö-
netimin ön gös-
terimini yaptı. 
n 2’DE

Üsküdar Belediye Başkanı Sinem De-
detaş Üsküdar Belediyesi Kadın Hentbol 
Takımı’nı ziyaret etti. n 11’DE

Ümraniye Belediyesi tarafından Yamanevler 
Mahallesi’nde yapımı tamamlanan kapalı pazar ala-
nı Cumartesi ve Çarşamba günleri açık olacak şekil-
de hizmete açıldı. Hem vatandaşların hem de pazar 
esnafının yaz-kış alışveriş ve satış yapabileceği pazar 
alanında çocuk oyun alanı, mescit, çay ocağı ve 300 
araç kapasiteli otopark yer alıyor. n 11’DE

Büyükçekmece’nin Çakmaklı 
Mahallesi’nde bulunan Cumhuriyet İl-
köğretim Okulu bitişiğindeki inşaat ça-
lışmasında kullanılan kule vinç öğrenci-
ler açısından risk oluşturunca Büyükçek-
mece Belediyesi harekete geçti. n 6’DA

Bu hafta Kent Yaşam ekibi olarak Adalar’ın 
sokaklarında dolaşıp, adaların sakinlerinin ve 
işletmecilerin kritik olarak gördüğü problem-
leri dinledik. Adalar, İstanbul’un eşsiz güzel-
liklerinden biri olarak tanımlanırken, bu gü-
zelliklerin altında yaşanan sorunları kamuo-
yunun dikkatine taşıdık. n 3’TE

Sarıyer Belediye Başkanı Mustafa Oktay 
Aksu,  muhtarlar ile bir araya geldi

“ONLAR YEREL
YÖNETİMİN BEL KEMİĞİ”

Şişli’de ‘rezerv alan’
RANTINA GEÇiŞ YOK SARAÇHANE’NiN 

1 MAYIS iRADESi

Taksim yoluna barikat çekildi, emekçiler buruk bayram geçirdi

‘GÖÇEBE KiRACI’
Kiracıların yeni korkulu rüyası; Tahliye Taahhütnamesi

Türkiye ekonomisi yıllar geçtikçe kötüye giderken çarşı 
pazardan, dövize, yakıta… Kısacası Türk Lirası olmayan 
her şey paramız karşısında değer artışı gösterdi. Yüksek 
enfl asyonist  ortamdan konut kiraları da nasibini 
alırken, kiracılar ile ev sahipleri arasındaki olaylar 
büyüdü.  Hükümetin kira artışlarına getirdiği yüzde 
25 artış sınırı da olumsuzlukları gidermedi aksine ev  
sahiplerini ‘tahliye taahhütnamesi’ gibi kiracıları büyük 
zorluklara sokan farklı alternatifl ere yöneltti.

KİRACI, HER YIL TAŞINMAK
ZORUNDA

Tahliye taahhütnamesi, ev 
sahiplerinin artan kiralar 
karşısında evini boşaltıp 

yeniden kiralaması için ev sahip-
leri tarafından oluşturulmuş bir 
belge türü. n 3’TE

Bu yılki 1 Mayıs da engellerle dolu ve kutlama-
lardan uzak yasaklı bir etkinliğe dönüştü. Cum-
huriyet Halk Partisi (CHP) Genel Başkanı Özgür 
Özel, İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu ve CHP İstan-
bul İl Başkanı Özgür Çelik, Saraçhane’de sendika-
lar, işçiler ve vatandaşlarla bir araya geldi. n 9’DA

Esenyurt Bele-
diye Başkanı Prof. 
Dr. Ahmet Özer, 
basın mensupla-
rıyla bir araya gel-
di. Sadece seçim 
süreci değil seçim-
den sonra da basın 
emekçilerini ağır-
layan Özer, beledi-
yenin içinde bulun-
duğu durumu ve 
görev süresinin ilk 
bir ayını değerlen-
dirdi. n 5’TE

Beyoğlu’nda yerel seçimler sonrası görevleri-
ne başlayan 45 mahalle muhtarıyla kahvaltıda 
bir araya gelen Başkan Güney, yeni dönemde ya-
pılması planlanan çalışmalarla ilgili istişarelerde 
bulundu. n 7’DE

Silivri Belediye Başkanı 
Bora Balcıoğlu, saha ziya-
retlerini sürdürdü. n 6’DA

31 Mart Yerel Seçimlerinden sonra ikin-
ci meclis toplantısını olağanüstü gündemle 
toplayan Çekmeköy Belediyesi, Başkan Or-
han Çerkez önderliğinde ilçenin kanayan 
yaralarından biri olan Çocuk Parkı’nın Ben-
zin İstasyonuna dönüştürülmesi olayını da 
çözdü. n 8’DE

Özer: Esenyurt’ta ‘Bankamatik Memuru’

DEVRi KAPANDI

İnan Güney, muhtarları ağırladı;

“BiRLiKTE YÖNETECEĞİZ”
İ

Rantçılar kaybetti, Rantçılar kaybetti, 
Çekmeköy kazandıÇekmeköy kazandı

Mutlu’ya 
ziyaretçi 
akını

SAYFA 7’DE

Ümraniyeliler’in yeni 
Alışveriş Adresi Oldu

Çaykara: Ego
siyaseti ikliminde 
halkımıza ilaç olduk

Balcıoğlu’ndan 
sıkı denetim

Adada Yaşayıp Denize Giremiyoruz
Ada sakinleri isyan etti:

Büyükçekmece’de öncelik 
Öğrencilerin Güvenliği

Dedetaş’tan kadın
hentbol takımına ziyaret
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Maltepe Belediyesi Afet İşle-
ri Müdürlüğü, Aydınevler’deki 
binasında kurumlara ve vatan-
daşlara temel ilk yardım ve arama-
kurtarma eğitim vermeyi sürdürü-
yor. Bu kapsamda 2 bini aşkın gö-
nüllüye eğitim veren ekipler, son 
olarak yer altı tünel aydınlatma-
larını da yapan Gamax firmasın-
dan 20 kişiye arama-kurtarma ve 
ilk yardım eğitimi teorik ve uygu-
lamalı olarak anlattı. İstanbul’da 
alanında uzman 27 eğitmenin 
12’sini bünyesinden bulunduran 
birim, katılımcılara bütün kurtar-
manın temeli olan temel ilk yar-
dım eğitiminde ilk yardım nedir, 
kimler ilk yardım yapabilir gibi te-
orik eğitimleri anlattı. Sonrasında 
bir tatbikat organize eden birim, 
enkaz altında kalan bir vatandaşın 
nasıl çıkarılacağı, enkaz esnasın-
da arama-kurtarma ekipmanları-
nın nasıl kullanılacağı, yangın du-
rumunda nasıl davranılacağı ve in-
sanların kendisini nasıl koruyabi-
leceği konusunda uygulamalı eği-
tim gerçekleştirdi. 

EĞİTİME KATILIN ÇAĞRISI
Afet İşleri Müdürü Kemal Kar-

talkaya katılımcılara teşekkür 
ederken bu eğitimlerin önemine 
ve tekrarlanabilir olmasına dikkat 
çekti. Gamax firması ekiplerinden 

afet gönüllüsü İsmet Şamasaz, 
“Bildiğiniz üzere ülkemiz en ak-
tif deprem faylarının üzerinde ku-
rulu bir ülke. Coğrafyamız, Mar-
mara bölgemiz, İstanbulumuz da 
öyle. Beklenen bir Marmara depre-
mi var. Bu anlamda buna hazırlık-
lı olmak, bir birey ve vatandaş ola-
rak çok kıymetli ve değerli. Ben de 
bulduğum bu eğitime katılmak is-
tedim.” dedi. Yine aynı firmadan 
afet gönüllüsü Halil Aykurt ise, 
“Burada gördüğümüz eğitimler-
de deprem sırasında veya afet sı-
rasında nasıl davranılacağı, nasıl 
hareket edileceği ve ekiplere nasıl 
yardım edilebileceğini öğrendik. 
Burada insanların bilinçlenme-
si, deprem hakkında, afet hakkın-
da nasıl müdahale edileceği konu-
sunda çok güzel bilinçlendirme ya-
pılıyor. Ekipmanlar da tanıtılıyor. 
Gelecek olan arkadaşların çok fay-
dalı bilgilerle döneceğine eminim” 
şeklinde duygularını ifade etti. 

“HEPİMİZİN BU EĞİTİMLERİ 
ALMASI GEREKİYOR”

Daha önce buradan aldıkla-
rı eğitimlerle Hatay depremine 
koşan ve oradaki canların kurta-
rılmasında önemli katkıları olan 
isimlerden afet gönüllüsü Selma 
Yavuz da şunları söyledi: “Ülke-

miz, özellikle yaşadığımız şehir 
aslında çok büyük bir risk altında. 
Hatay depreminde şunu gördük. 
Eğitim alan, almayan tüm vatan-
daşların arama kurtarma çalışma-
larına katıldığını gördük. Eğer he-
pimiz bu şekilde arama kurtarma 
çalışmalarına katılacaksak bence 
bunu çok daha bilinçli şekilde yap-
mamız gerekiyor. Bu yüzden he-
pimizin, toplum olarak kesinlikle 
AFAD gönüllülük eğitimlerini al-
mamız gerekiyor.” Yine Hatay dep-
remine katılıp katkı sunan bir di-
ğer afet gönüllüsü Yüksel Yazıcı, 
“Burada öncelikle temel eğitimle-
ri aldıktan sonra pratik eğitim için 
sahaya geçtik. Sahada enkaz için-
de arama-kurtarma yapmayı öğ-
rendik. Kırıcı ve delicilerle çalış-
mayı öğrendik. Enkazdan çıkan 
yaralıya nasıl müdahale edeceği-
mizi öğrendik. Burada aldığımız 
eğitimlerde hemen koordine olma-
yı öğrendik. Hangi vatandaşımız 
ya da Maltepe bölgesinde çalışan 
hangi şirket olursa olsun Maltepe 
Belediyesi’ne başvurduğu sürece 
arkadaşlar muhakkak onlara yar-
dımcı olacaktır.” diye konuştu.

Vatandaşlar ve kurumlar, bu 
eğitimleri almak için 0216 417 70 
00’ı arayarak kayıt oluşturabilecek.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

31 Mart’ta yapılan yerel se-
çimlerde Cumhuriyet Halk 
Partisi’nden Avcılar Belediye Baş-
kanı seçilen Utku Caner Çayka-
ra, basınla buluşmalarına devam 
ediyor. Utku Caner Çaykara, gö-
revinin başında olduğu ilk ayı de-
ğerlendirerek devraldığı belediye-
nin içinde bulunduğu tabloyla il-
gili bilgiler verdi. Çaykara, “Gelir 
gider dengesi sağlıklı bir belediye 
devraldık ancak elimizi taşın al-
tına koyarak daha büyük projele-
ri Avcılar’a kazandırmamız gere-
kiyor” dedi.

ÇAYKARA: SEÇİM 
SÜRECİNİ SIFIR 
HATAYLA GEÇİRDİK

Siyasi kari-
yer yolculuğun-
dan bahsederek 
sözlerine başla-
yan Avcılar Be-
lediye Başkanı 
Utku Caner Çayka-
ra, “İlk saha prog-
ramında yanımız-
da olmanızı ve Avcılar 
ile nasıl bütünleştiğimi-
zi görmenizi istiyorum. Ben çok 
genç yaşta Türkiye’yi gezme im-
kanı buldum. Türkiye’nin nere-
deyse 81 ilinde siyasi propagan-
da yapma şansı bulmuş bir siyasi-
yim. Avcılar’a aday olduğumuzda 
sıfır hatayla bir seçim çalışması 
sürdürdük ve buna insanlar şaşır-
dı. Herkesi sabırla dinledik. Siya-
silerle bağın koptuğu bu iklimde 
bir ilaç olduk. İnsanlar bize doku-
nup, bize sarılabildiler. Despotik 
bir tutum görmedi, tahammül-
süz ve onlara yukarıdan bakan bir 
profil görmedi Avcılar halkı. Ben 
artık Avcılarlı değil, Avcılar’ın ta 
kendisiyim.” dedi.

“ŞU ANKİ TABLOYU İYİMSER 
KARŞILIYORUZ”

Belediyenin mali den-
gesiyle ilgili konuşan 

Çaykara, “Belediye-
mizin mali duru-

mu bir diğer konu-
muz. Avcılar’ın 
çok daha iyi 
standartlarda ol-
ması, iyi sokak-
lara parklara sa-

hip olması gere-
kiyor. Bunların ta-

mamını dile getirdi-
ğinizi biliyorum ve sa-

mimiyetle karşılıyorum. 
Bizim belediye başkanlarımız sos-
yal demokrat başkanlardır. Taş 
taş üstüne koyan tüm başkanları-
mıza teşekkür ediyorum. Geçmiş 
dönemler hatalarıyla hizmetleriy-
le geldi, geçti. Gelir gider denge-
si sağlıklı bir şekilde belediye bize 
bırakıldı. Biz tabloyu iyimser kar-
şılıyoruz. Biz elimizi taşın altına 
koyacağız ama mali durumu sars-
madan hizmeti de artırarak de-
vam edeceğiz. O kasadaki her ku-
ruş halkın kuruşudur. 5 yıl böy-
le hizmet edip günü geldiğinde de 
devredeceğiz koltuğumuzu.” ifa-
delerini kullandı.

“ÜÇ ACİL İHTİYACIMIZ VAR”

Yapacakları projelerden en 
çok ihtiyaç duydukları üç tane-
sini öne çıkaran Çaykara, “Dün-
ya Dans programında da söyle-
dim. Üç konumuz olacak. Beledi-
ye binası, yeni bir kültür merkezi 
ve nikah sarayını öncelik olarak 
ele alacağız. Diğer projelere de 
aynı şekilde devam edeceğiz. Ni-
kah sarayı mevcut yerinden ala-
cağız, özellikle gençlere bir kok-
teyl ve takı alanı tanıyacağımız 
yeni ve modern bir nikah sarayı 
yapacağız. Taziye evleri kurulum 
aşamasa geçiyoruz. Yeni bir kent 
lokantası girişimimiz var. Kreşler 
konusunda zaten çok hassas ol-
duğumuzu büyükşehir başkanı-
mız Ekrem İmamoğlu’nu da göre-
rek biliyorsunuz. Bunların detay-
larını da geniş bir toplantıyla siz-
lerle paylaşacağız.” ifadelerine 
yer verdi.

“DENİZ ULAŞIMINI TEŞVİK 
EDECEĞİZ”

Avcılar’da deniz ulaşım kül-
türünün gelişmesi için çalışma 
yaptıklarını söyleyen Çaykara, 
“Ulaşım, trafik, asayiş konusu 
en önem verdiğimiz başlıklarda. 
Bir farkındalık var deniz ulaşımı 
için. Bunun kalıcı olmasını her-
kes istiyor. Kullanım biraz daha 
artmalı. Ring seferleriyle bunu 

biraz daha çekici yapmayı düşü-
nüyoruz. Avcılar’da deniz ulaşımı 
kalıcı olacak.”

İŞTEN ATILMA İDDİALARI
Avcılar Belediyesi’nden işçi çı-

karıldığı yönündeki iddialara ise 
Çaykara şu yanıtı verdi;

“Benim belediye başkan aday-
lığım açıklandıktan sonra 90 kişi-
nin belediyede işe alındığı bilgisi-
ne ulaştık. Bu 90 kişiyi çıkartmak 
zorunda kaldık. Alınan karar ku-
rumsal bir karardır. Diğer konu-
larda da çalışmalarımız sürüyor. 
Herhangi bir konu olursa bunu 
basınla paylaşacağım.”

“KILIÇDAROĞLU GENÇLİĞİMİZİN 
FİGÜRÜ

CHP eski Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu hakkında da yorum-
lar yapan Çaykara, “Kılıçdaroğ-
lu bizim gençliğimizin en önem-
li figürlerinden biridir. Keyifli bir 
mücadele verdik birlikte. Yol ar-
kadaşlığı yaptığımız çok kıymet-
li bir insan. Parti içi demokratik-
leşme sürecinde ve ülkemizin kri-
tik noktalarında önemli işler yap-
tı. Bugünlere gelmemiz için to-
hum ekmiştir. Bizler onunla bera-
ber Cumhuriyet Halk Partisi’nde 
yetişmiş bugün de fırsatını bula-
rak Avcılar Belediye Başkanı ol-
duk. Sayın Genel Başkanımız Öz-
gür Özel’le bu seçimde yol yürü-
dük ve kendisiyle Türkiye’nin ge-
leceği için adımlar atıyoruz, at-
maya da devam edeceğiz.” ifade-
lerini kullandı.

BÖLGESİNDE EN BAŞARILI 
GÖRDÜĞÜ BAŞKAN KİM?

Kendisine yöneltilen ‘Bölge-
nizde en başarılı bulduğunuz be-
lediye başkanı kim?’ sorusuna da 
yanıt veren Çaykara, “Hem tec-

rübesi hem de kendi tarzıyla en 
başarılı belediye başkanı ola-
rak Büyükçekmece Belediye Baş-
kanımız Dr. Hasan Akgün’ü gö-
rüyorum. Mehmet Murat Çalık 
da Beylikdüzü’nde değerli işlere 
imza atarak öne çıkan başkanları-
mızdan.” dedi. 

“KİŞİSEL EGOLARIM SİYASETİMİN 
ÖNÜNE GEÇMEYECEK”

Çaykara sözlerini şöyle son-
landırdı;

“Son olarak, ben popü-
lizm ürünü veya rüzga-
rın getirdiği bir kişilik 
değilim. Cumhuriyet 
Halk Partisi’nin bel-
ki de umudunu en 
az olduğu bir dö-
nemde kendini ye-
tiştirmiş, genç-
lik kollarında ve 
birçok kademede 
görev yapmış 
genç bir 
siyaset-
çiyim. 
Ayakları-
mın yere 
bastığı-
na yürek-
ten ina-
nıyorum. 
Bundan sonra da böyle 
olacağına, kişisel ego-
larımın siyasetimin 
önüne geçmeyeceğine 
inanıyorum. Olur da 
eksik veya göreme-
diğimiz bir şey olur-
sa gazeteci ve insan 
kimliğinizle beni 
uyaracağınıza emi-
nim.”

Sümeyra Duğan / 
KENT YAŞAM

Maltepe’de herkes 
hayat kurtaracak!
Maltepe Belediyesi, doğal afetlere karşı kurduğu ekipler ve gönüllülerin de desteğiyle 
eğitim çalışmalarını sürdürüyor. Afet İşleri Müdürlüğü’nü de kuran, ayrıca İstanbul’da bu 
alanda eğitim veren 27 eğitmenin 12’sini de bünyesinde bulunduran birim, talep eden 
firmalara ve vatandaşlara da temel ilk yardım ve arama-kurtarma eğitimi veriyor. Bu 
kapsamda 2 bini aşkın gönüllüye teorik ve uygulamalı eğitim verildi.

Çaykara: Ego siyaseti ikliminde 
halkımıza ilaç olduk
Avcılar Belediye Başkanı Utku Caner Çaykara, basın mensuplarını Firuzköy Sosyal Tesisleri’nde 
düzenlenen kahvaltı programında ağırladı. Çaykara, görev süresinin ilk ayı geride kalırken 
belediyenin en güncel durumunu kamuoyuyla paylaşarak şeff af bir yönetimin ön gösterimini yaptı.
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BASKI - MATBAA
ADAKOĞLU

Baskı Tesisleri San. Tic. Ltd. Şti.
İ.O.S.B. Süleyman Demirel 
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MUHABİR
Sümeyra DUĞAN

KİRACI, HER YIL TAŞINMAK 
ZORUNDA

Tahliye taahhütnamesi, ev 
sahiplerinin artan kiralar kar-
şısında evini boşaltıp yeniden 
kiralaması için ev sahipleri ta-
rafından oluşturulmuş bir bel-
ge türü. Her yıl yenilenecek bu 
belge kiracıyı bir sonraki yıl so-
kakta bırakacak özellikte. Tah-
liye taahhütnamesi, ev sahiple-
rinin tek taraflı istediği bir du-
rum, kiracıların çok büyük bir 
oranı tahliye taahhütnamesini 
imzalamak istemiyor. Özellik-
le artan kiralar ve enflasyonun 
düşmemesi uygun fiyatlara ki-
ralık ev bulma olasılığını azal-
tıyor. Bu durum kiracıları ade-
ta göçebe yapıyor. Kiracılar uy-
gun ev bulmak adına iş yerleri-
ne çok uzak veya çok eski evle-
ri tercih etmek zorunda kalıyor. 
Bu da beraberinde başka sıkın-
tılara yol açabilir.

“TÜRK KİRA HUKUKUNA 
AYKIRI”

Gayrimenkul Hukukçusu 
Ümit Yasin Kısa bu taahhütna-
menin asla zorunluluk olma-

dığını söyleyerek şunları ifa-
de etti;

“Kira sözleşmesinin imza-
sı anında tahliye taahhütna-
mesi alınmaya veya şart koşul-
maya çalışılmaktadır. Bu önce-
likle kanun maddesine ve mad-
denin ruhuna aykırıdır. Kanun 
koyucu tarafından tahliye ta-
ahhütnamesi devam eden kira 
ilişkisinde yapılabilecek bir hu-
kuki işlem olarak düzenlenmiş-
tir. Bu nedenle kira sözleşmesi-
nin yapılması şartı olarak tah-
liye taahhütnamesinin ileri sü-
rülmesi kanuna ve içtihatlara 
aykırıdır. Ev sahipleri tabii bu-
rada kendilerini güvenceye al-
mak istemektedirler ancak bu 
dayatma Türk kira hukukuna 
aykırıdır” 

“BOŞ TAAHHÜTNAMEYE ASLA 
İMZA ATMAYIN”

“Eğer kira sözleşmesinin 
imzalandığı tarihte tahliye ta-
ahhütnamesi de imzalandıysa 
ve ikisinin de düzenlenme tari-
hi aynı ise tahliye taahhütna-
mesi geçersizdir” diyen Ümit 
Yasin Kısa, “Bunun dışında uy-

gulamada çokça görülen tahli-
ye taahhütnamesinde daha ile-
ri bir tarih gösterildiyse, bu bel-
ge zorla imzalatıldıysa veya boş 
belgeye imza atmaya zorlandıy-
sa; hiç vakit kaybetmeden der-
hal atılan imzanın baskı al-
tında atıldığı, gerçek iradesi-
ni yansıtmadığına dair bildirim 
yapılması gerekmektedir. Aksi 
takdirde kendi iradesiyle boş 
belgeye imza atan kişi bunun 
sonuçlarına katlanmak zorunda 

kalacaktır” dedi.

TAHLİYE TAAHHÜTNAMESİ 
NEDİR?

Tahliye taahhütnamesi bel-
gesi kiracının belli bir tarihte 
evi ya da iş yerini boşaltacağı-
nı belirten bir belgedir. Bu bel-
genin icra edilebilir özelliği var-
dır. Yazılı olarak hazırlanması 
ise belgenin geçerli olması için 
yasal şarttır.

Tahliye taahhütnamesi be-

lirlenmiş olan yasal şartlar doğ-
rultusunda hazırlanmalıdır. 
Aksi takdirde geçerliliğini yi-
tirebilir ve hem kiracı hem de 
mülk sahibi için bir anlamı 
ya da resmî belge olarak kabul 
edilme ihtimali kalmaz. Bir di-
ğer önemli nokta da tahliye ta-
ahhütnamesinin bizzat kiracı 
tarafından hazırlanması zorun-
luluğudur.

YASAL MI?
Hukuki geçerliliği bulunan 

ve resmî bir belge olan tahliye 
taahhütnamesi yasal kabul edi-
lir. Herhangi aksi bir durumda 
mahkemelerde de sunulabilen 
bir belgedir. Yapılmış olan kira 
sözleşmesi bittiği zaman kira-
ya verilen taşınmazın tahliye-
si adına çok önemli bir belgedir. 
Kiracının mülkü boşaltacağına 
dair yazılı beyanıdır.

Mülk sahibi olan kişi, kira-
cının tahliye taahhütnamesi ile 
taşınmaz mülkü belirtilen süre 
içinde boşaltacağına dair ga-
ranti almış olur. Böylece mül-
kün boşaltma zamanı geldiğin-
de hem kiracı hem de mülk sa-
hibi için süreç daha kolay ve 
kısa olacaktır. Yasal olan bu bel-
ge Türk Borçlar Kanunu madde 
352 doğrultusunda düzenlenir.

TAHLİYE NE KADAR SÜRER?
Kira tahliye taahhütnamesi 

ile birlikte tahliye süreci 6 ay ya 
da 1 yıl arasında değişebilir. Bu 
sürelerde bazı değişiklikler de 
olabilir. Örneğin, kiracı taah-
hütnamede yer alan imzaya iti-
raz ederse dosyada yer alan im-
zanın incelenmesine gidilir.
Fazıl Anıl Kılıçlı / KENT YAŞAM

Büyükada sokaklarında ve işlet-
melerde görüştüğümüz vatandaşlar, 
Adalar’a gelen ziyaretçilerin geri-
de bıraktığı çöplerin ciddi bir sorun 
olduğunu belirtti. Ulaşım konusu 
da adalarda yine sıkça dile getirilen 
bir sorun. Faytonların yerini akülü 
araçların almasıyla başlayan bu so-
run, kaçak taksicilik gibi istenme-
yen durumları da beraberinde geti-
riyor. Ayrıca, imar sorunları da ada-
ların geleceği için endişe verici bir 
konu olarak öne çıkarken bazı vatan-
daşlar çok çarpıcı bir duruma dikkat 
çekerek, “Adada yaşayıp denize gire-
miyoruz” diyerek isyan etti.

Mikrofonumuza konuşan adalıla-
rın yorumları şöyle;

*Çok fazla türden insan geliyor 
buraya. Gelenler de çok fazla pis-
lik bırakıyor arkasında. Bu durum 
bizleri çok fazla uğraştırıyor. Bakın 
çevrenize şurada bir tane çöp kutu-
su göremiyoruz. Bunlara çare bulsa-
lar çok güzel olur. Restoranlarda me-
nülerde fiyatlar yazmıyor, başkaları 
geldiğinde başka fiyat alıyorlar.

*Adaların problemleri dönem 
olarak değişir. Bundan önce fayton 
vardı. Fayton kaldırıldı yerine akü-
lü araçlar geldi. Ulaşım için yetme-
diğinden herkes özel akülü aracını 
kullanmaya başladı. Akülü araçlarla 
kaçak taksicilik yapılmaya başlandı. 

Burası bir akülü araç cenneti oldu 
başka bir deyişle cehennemi. Sayı-
sı 5-6 bini buldu. Bunların temiz-

lenmesi gerekiyor. Bir büyük sorun 
daha var imar sorunu. Eğer imara 
açılırsa; gerekli, gereksiz inşaatlar 
yapılmaya başlanırsa büyük sorun.

*Ekonomik yönden sıkıntılar ya-
şıyoruz, her gün zam geliyor. Bu ar-
tık çevresel değil toplumsal bir so-

run haline geldi. Bayramlarda mi-
safirler gelip, kirletip gidiyor. Biz de 
ekonomik yönden zayıf bir belediye-
yiz. Bizim burada temizlik sorunu 
yaşamamamız için; gelen kişiler de 
kendi temizliğini yaparlarsa ada için 
çok yararlı olur.

* Muhtar: Depremle alakalı ya-
pılanmada İstanbul’un çok yerin-
de tahribat olacağını düşünüyoruz. 
Buna yönelik yapılan çalışmaların 

içinde Adalar’ın olmadığı kanısında-
yım. Çünkü deniz aşırı bir ilçe olma-
sı sebebiyle olası bir depremde ada-
lara ulaşım tamamen ortadan kalka-
caktır. Eğer depremden sonra insan-
lar hayatta kalabilirse bu insanların 
ne yapabileceği yönündeki çalışma-
ların zayıf olduğunu düşünüyorum.

* Buranın tek problemi akülü 
araçlar. 

* Her taraf akülü araçlar. Bura-
da yayası var, yaşlısı var, çocuğu var, 
kedisi, köpeği var. Buna bir düzen 
getirilmeli. Biz eski adayı istiyoruz.

* Buranın en büyük sorunu üc-
retsiz denize ulaşım olmaması. Ada-

ların ortasındayız ama ücret verme-
den denize ulaşamıyoruz. İnsanların 
ücret ödemeden denize ulaşabilme-

sini istiyoruz. 
* Trafik sorunu, elektrikli araçlar 

sorunları var. İnsanlar bayramlarda 
çok kalabalık oluyor, hiçbir danışma 
yok Adalarda. Kimse ne yapacağını, 
nereye gideceğini bilemiyor. Hiçbir 
önlem alınmıyor. Ne zabıta tarafın-
dan, ne emniyet tarafından. Sahil-
lerin durumu berbat. Bütün sahiller 
tutulmuş. İnsanlar denize giremi-
yor, denize girecek yer bulamıyorlar. 
Adalar’da yaşıyoruz biz bile paray-
la denize giriyoruz. En ucuzu olmuş 
400, 500 lira. Dört beş kişilik bir aile 
gelip nasıl girsin? İyiye giden hiçbir 
şey yok.

*Bence sağlık sorunları ve yol. 
*Temizliğimiz iyi olsa çok iyi olur 

ama yok. Bir de korsan taksicilik ol-
masa. Başka sorun yok.

*Günlük gelen vatandaşlar te-
mizliklerini yapmadan gidiyorlar. 
Sokakları, parkları o şekilde bırakıp 
gidiyorlar.

*Akülü arabaların gelmesi adala-
rın profilini değiştirdi. Adaya yakış-

mayan her şey mevcut düzeltilmesi 
lazım. Esnafın iletişiminden tutun 
arabalardan çıkın. Eski düzen yok 
bence, kaos var. Burası dünya Ada-
sı. Yakışmayan manzaralarla karşı-
laşıyoruz. Bunun harici; fahiş fiyat-
lar, turistler geliyor diye her gün bir 
fiyat artışı oluyor, bu konudan çok 
şikâyetçiyim.

Simge Özdemir-Yusuf Hakkı Doğan
KENT YAŞAM GAZETESİ

ADADA YAŞAYIP
DENiZE GiREMiYORUZ

Ada sakinleri isyan etti:

Bu hafta Kent Yaşam ekibi 
olarak Adalar’ın sokaklarında 
dolaşıp, adaların sakinlerinin 
ve işletmecilerin kritik olarak 
gördüğü problemleri dinledik. 
Adalar, İstanbul’un eşsiz 
güzelliklerinden biri olarak 
tanımlanırken, bu güzelliklerin 
altında yaşanan sorunları 
kamuoyunun dikkatine taşıdık.

Türkiye ekonomisi yıllar geçtikçe kötüye giderken çarşı pazardan, dövize, yakıta…
Kısacası Türk Lirası olmayan her şey paramız karşısında değer artışı gösterdi. Yüksek enfl asyonist 
ortamdan konut kiraları da nasibini alırken, kiracılar ile ev sahipleri arasındaki olaylar büyüdü. 
Hükümetin kira artışlarına getirdiği yüzde 25 artış sınırı da olumsuzlukları gidermedi aksine ev 
sahiplerini ‘tahliye taahhütnamesi’ gibi kiracıları büyük zorluklara sokan farklı alternatifl ere yöneltti.
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31 Mart’ta yapılan yerel se-
çimler sonrasında kariyerli ve 
özellikle siyasi faaliyetlerde bu-
lunan isimleri ağırlamaya de-
vam ediyoruz. Gazetemizin ha-
ber merkezine konuk olarak Ya-
şam Medya Grubu Yönetim Ku-
rulu Başkanı Celal Karaali’yle 
bir röportaj gerçekleştiren Ce-
malettin Kaya, emekli bir öğ-
retmen ve müfettiş. Aynı za-
manda Cumhuriyet Halk Partisi 
Başakşehir İlçe Başkanlığı ku-
rucu üyelerinden olan Kaya, si-
yasi kariyerine devam edeceği-
ni ve Türkiye’nin geleceği için 
çalışacağını söyledi. Yılları-
nı eğitim alanına veren Kaya, 
CHP’nin 31 Mart yerel seçimle-
rinde elde ettiği başarıyı koru-
mak ve geliştirmesi için önemli 
önerilerde bulundu.

 “PARTİYİ İLERİYE TAŞIYACAK 
PROJELERİ HAYATA GEÇİRMEK 
GEREKİYOR”

- Büyük başarılar elde edil-
dikten sonra endişeleriniz ne-
den?

Cemaattin Kaya: Sadece 
CHP değil, kesin olmamakla 
beraber, ülkem kurtuldu diyo-
rum. Dünyanın neresinden ba-
karsan bak, ülkemizin konumu 
çok önemli. Atatürk’ün izinden 
giderek çağdaş bir yol çizmemiz 
gerekiyor. Delegelik kaldırılma-
lı. Bütün parti üyeleri seçmen-

ler tarafından seçilmeli. Çün-
kü yanlış dost-ahbap ilişkile-
ri sıkıntılar çıkarıyor. Bir de yö-
netici seçildikten sonra yan ge-
lip yatmak olmaz. Burada her-
kes taşın altına elini koymalı. 
Partiyi bir adım daha ileri gö-
türecek projeleri bilmek ve yap-
mak çok önemli. Başakşehir il-

çesi AKP kalesiydi ancak oyları-
mızı arttırdık. Mesut Bey ger-
çekten takdir edilesi bir adaydı. 
Duruşu, beden dili, yaklaşımı 
ve çalışma şekli, görüşü bun-
lar çok önemliydi, bundan çok 
puan aldık. Meclis üyeleri ke-
sinlikle bu işi yapabilecek kişi-
ler seçilmeli.

“ŞATAFATTAN KAÇININ!”
- Seçim sonuçlarını değer-

lendirip önerilerinizi söyler 
misiniz?

Cemaattin Kaya: Bundan 
sonra yapılması gereken, bele-
diyeleri denetleyecek, yol gös-
terecek, önderlik yapacak bir 
kuruluş oluşturulması lazım. 

Şunu söylüyorum, bu şekilde 
bir çalışma yaparsak iktidar ha-
yal meyal değil. Halk artık sı-
kıldı. 11 bin lirayla insan na-
sıl geçinebilir? Belki vicdan-
ları olanlar buna kulak asabi-
lir. Belediye başkanlarının oda-
sı şatafattan geçilmiyor. Sana 
kim dedi benim vergimle böy-
le yap diye, sen önce kendi hal-
kına bakacaksın. Ayrıca san-
dık güvenliğine dikkat çek-
mek istiyorum. Önceki seçim-
den örnek vereyim; üç köyden 
Kılıçdaroğlu’na bir oy bile çık-
mıyor, bu ne demek, oylar baş-
kasına yazıldı, o köyde olma-
yanların da oyları kullanıldı. 
Şimdiden sandık güvenliği için 
çalışma yapılmalı.

“CHP TÜRKİYE GENELİNDE BİR 
VAKIF KURMALI”

- Bir eğitimci olarak öğ-
renci yurtları için neler söyle-
yeceksiniz?

Cemaattin Kaya: Ben bir 
eğitimciyim, öğrenci yurtları-
nın ne demek olduğunu çok iyi 
bilirim. Yetkili kişiler, ne olur-
sanız olun, bizim partimizin 
maddi olarak ileri gelenleri Tür-
kiye genelinde güçlü bir vakıf 
kurmalı. Sonra bu vakfın kura-
cağı yurtlara öğrenciler yerleşti-
rilmeli. Öğrenciler, bizim neler 
yaptığımızı orada görecek, ay-
rımcılık yapılmayacak. Çocuk-

ları cemaat yurdundan kurtar-
malıyız. İki üç tane yurt cema-
atlerin elinden alınarak beledi-
yeye bağlandı. Bu ilk adımdır, 
belediyeler kendi başlarına yurt 
açarsa yarın öbür gün bunlar 
tarikatların eline geçebilir.

Ben bu zamana kadar 
200’den fazla yurt denetledim. 
İçlerinde Atatürkçü yurt bir elin 
parmak sayısını geçmez, olan-
ları da kapattılar. Bunu yıllar 
önce parti yetkililerine aktar-
dım ama kimse oralara gitme-
di. En önemli ricam, yurtla-
rı dikkate almalarıdır. Bana gö-
rev versinler, bunu maddiyat dı-
şında kabul ederim. Ben ülkem 
için bunu yapmalıyım. 

“GEÇMİŞTEKİ HATALARDAN 
DERS ÇIKARALIM”

- CHP başarılarını koru-
mak için neler yapmalı?

Cemaattin Kaya: 89 ruhun-
dan örnek vereyim. 89 ruhu-
nu öldüren biziz. Ben o zaman 
Edirne tarafında müfettişim. O 
zamanki Nureddin Bey’i batı-
ran biziz. Sorumluluklarını ye-
rine getirmediler, belediyeleri 
kontrol etmediler. Rehberlik çok 
önemli, AKP’li bile olsa onla-
ra da rehberlik yapılsın. Paralar 
nereye gidiyor, görüyoruz. Bu 
konuda hedefimize varmak için 
hatalarımızı sorgulayacağız.

Sümeyra Duğan/KENT YAŞAM

Dr. Faik Oruçoğlu koleksiyo-
nu seçkisinden oluşan “Ali Ali-
yev (Eminoğlu)” resim sergisi Bey-
likdüzü Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezi’nde (BAKSM) sanatsever-
lerle buluştu. Serginin açılışına 
Beylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Beylikdüzü Kay-
makamı Mustafa Altınpınar, Azer-
baycan İstanbul Konsolosu Zaur 
Allahverdi Zada, Ressam Ali Ali-
yev, Koleksiyoner Dr. Faik Oruçoğ-
lu ve çok sayıda vatandaş katıl-
dı. BAKSM Galeri Bedri Rahmi Ser-
gi Salonu’nda sergilenen eserler, 20 
Mayıs tarihine kadar sanatseverle-
rin ziyaretine açık olacak.

ÇALIK: 
BEYLİKDÜZÜ’NÜN 
SANATLA İLİŞKİSİ 
ÇOK KUVVETLİDİR

Serginin açılışın-
da yaptığı konuşma-
sında birbirinden de-
ğerli eserlere ev sahip-
liği yapmaktan do-
layı duyduğu mem-
nuniyeti dile getiren 
Beylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, “Sanatçı dostu-
muz 40 yıl boyunca bu işe emek ver-
miş. Sanatın başı da sonu da sev-
gi olmalı ve sevgiye dair işler ya-
pılmalıdır. Sanat bazen insanlı-
ğın sonsuzluğa açıldığı bir kapıdır. 
Biz, Beylikdüzü’nde kültür ve sana-
tın daima özgürce yankılanmasını 
sağlayacak adımlar atmaya gayret 
ediyoruz. Beylikdüzü’nün sanat ve 
sanatçıyla ilişkisi çok kuvvetlidir. 

Beylikdüzü’nde 
yapılan kültür sanat etkinlikleri-
ne sanatseverler çok ilgi gösteri-
yor. Bizlerde Beylikdüzü’nde sanat-
la iç içe bir toplum inşa etmek için 
var gücümüzle çalışıyoruz. Bir kez 
daha bu seçkiyi Beylikdüzü ile bu-
luşturan ve burada emeği geçen 
herkese yürekten teşekkür ediyo-
rum” ifadelerini kullandı.

70 ESER SANATSEVERLERLE 
Serginin açılışında konuşan 

Ressam Ali Aliyev Eminoğlu, “Bu-

rada olmaktan ve bu sergiyi açmak-
tan dolayı çok mutluyum. Kendi-
mizi hiçbir zaman Türkiye’de ya-
bancı hissetmedik. Bu güzel sa-
nat eserlerini burada yapığım için 
ve size sunduğum için çok mut-
luyum. İnşallah bu güzel eserler-
le her zaman birlikte buluşuruz” 
ifadelerini kullandı.  Koleksiyoner 
Dr. Faik Oruçoğlu ise “Bugün be-
nim için çok özel bir gün ve çok he-
yecanlıyım. Koleksiyonumun yak-
laşık 200’e yakını Ali Aliyev’e ait ve 
70 eser burada sizlerin huzurunda-
dır. Burada herkes çok özveriyle ça-
lıştı ve çok güzel bir sergi oldu. Ben 
ev sahipliği için Beylikdüzü Beledi-
ye Başkanı Mehmet Murat Çalık’a 
çok teşekkür ediyorum” dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

“HALKIN GÜVENİNİ BOŞA 
ÇIKARTMAMALIYIZ”

Beylikdüzü’nden Azerbaycan’a 
‘SANAT’ KÖPRÜSÜ

Emekli öğretmen ve müfettiş Cemalettin Kaya’dan CHP’ye uyarılar:

Cumhuriyet Halk Partisi Başakşehir İlçe Başkanlığı kurucu üyesi emekli öğretmen ve müfettiş Cemalettin Kaya, gazetemize konuk oldu. Kaya, verdiği 
samimi söyleşide CHP’ye yerel seçimde kazandığı başarının ardından önerilerde bulunarak Türkiye’nin geleceği için düşündüğü projeleri anlattı.

Dr. Faik Oruçoğlu koleksiyonu seçkisinden oluşan “Ali Aliyev (Eminoğlu)” resim sergisi 
Beylikdüzü Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi’nde (BAKSM) sanatseverlerle buluştu.

Sonsuz Mavi Sergisi 
Küçükçekmece’de
Küçükçekmece Belediyesi Güzel Sanatlar Akademisi Çini Tasarım 
öğretmeni Nazan Ilgaz ve öğrencilerinin çini çalışmalarından oluşan 
‘Sonsuz Mavi’ sergisi açıldı. Sergide, köklerini gelenekten alan, 
günümüz estetiği ile yeniden yorumlanmış 68 eser yer aldı.

Cennet Kültür ve Sanat Merkezi’nin 
ev sahipliği yaptığı serginin açılışına 
çok sayıda sanatçı ve sanatsever katıldı.

Çini sanatçısı ve eğitmeni Nazan Il-
gaz, heyecanını dile getirerek, “ Bu an 
için yaklaşık 4 yıl çalıştık. 2019 yılın-
da klasik çini sanatı teknik ve özellik-
lerinden yola çıkarak çağdaş fakat gele-
nekten beslenen bir sergi açma düşünce-
si üzerine çalışmalarımızı hızlandırdık. 
Uzun emekler sonucu oluşan bu çalışma-
da, çini sanatına farklı bakış açısı getir-
mek istedik. İçimize sinen yıllarca hatır-
layacağımız bir sergi projesi oldu. ‘Son-
suz Mavi’ projemize inanan öğrencileri-
me teşekkür ediyorum. Hem eğitim hem 
sergilemede bizlere destek veren Küçük-
çekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi’ye 
teşekkür ederim” diye konuştu.

24 MAYIS’A KADAR CKSM’DE
Küçükçekmece Belediyesi Kültür ve 

Sosyal İşler Müdürlüğü Etkinlik Planla-
ma Şefi İlker Çetinkaya da sergiye emek 
veren öğrencileri tebrik etti.

Geleneksel sanatların önemli bir 
branşı olan çininin modern bir bakış 
açısıyla yorumlandığı sergi, 24 Mayıs’a 
dek CKSM’de ziyaret edilebilir.

Sergide yer alan sanatçılar; Nazan Il-
gaz, Fulya Alkan, Ayşe Voica, İfakat İs-
kender, Neslihan Osmançelebioğlu, As-

lınhan Osmançelebioğlu, Nezahat Tü-
tüncü, Yassemi Çelebi, Meltem Çol, Fi-
dan Top, Neşe Kocabaş, Ebru Çakırca Ço-
ban, Nagihan Güler, Hatice Nur Sağlam, 
Selin Gökdeniz, Selin Sadioğlu, Sinem 
Zorba, Emel İlbahar, Güler Gözoğlu, Ha-
tice Şeyh Hamza, Aslı Gülser Ganiyusu-
foğlu, Füsun Beydili, Yasemin Güveyi, 
Yıldız Özgüven, İdil Döğer, Ülkü Alagöz, 
Pelin Çolak, Esra Köksal, Meral Tomaş, 
Zuhal Öztürk, Sinem Öz, Yasemin Kıv-
rak, Fatma Toplu, Nigar Öztaşçı, Fatma 
Kadayıfçı, Neşe Kortel, Fatma Aynur Öz-
kan, Zeynep Yüksel, Yasemin Sucu, Büş-
ra Baştürk, Dilek Akbaba, Semanur Çi-
çek, Ayşe Dalyancı, Secel Özsoy, Günseli 
Devrim, Elif Beyza Polat, Nazan Canpo-
lat, Sevgi Bulut, Müzeyyen İlerten.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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31 Mart’ta yapılan yerel seçim-
lerde Cumhuriyet Halk Partisi adayı 
olarak iği göğüsleyen Prof. Dr. Ah-
met Özer, basın mensuplarıyla Ha-
vana Park Sosyal Tesisleri’nde gaze-
tecileri ağırladı. Seçimin ardından 
basın mensuplarıyla ilk kez bir ara-
ya gelen belediye başkanı olan Özer, 
Esenyurt Belediyesi’nin içinde bu-
lunduğu durumu ve görev süresinin 
ilk bir ayını özetledi.

Özer ‘bankamatik memurla-
rı’ olduğunu söyleyerek, “Bundan 
sonra kimse çalışmadan Esenyurt 
Belediyesi’nden tek kuruş almaya-
cak, hatta aldığı paranın hakkını 
vermeyenle de aynı yolda yürüme-
yeceğiz” diyerek çok önemli bir de-
ğişimin sinyalini verdi.

ÖZER: MİLLET CEVABI SANDIKTA 
VERDİ

Konuşmasına seçim süreciy-
le ilgili yorumlar yaparak başlayan 
Özer, “Bizimle ilgili kara propagan-
da yapıldı. İktidar basını özellikle 
Esenyurt’u kazanmamamız için bü-
yük çaba sarf etti. Bakanlar, millet-
vekilleri geldi. Bakanlar hepimizin 
bakanı olmalı. Partileri için çalış-
mamalıydılar. Halkımız cevabı san-

dıkta verdi. Biz de halkın bu ferase-
tine layık olacağız ve seçimin ardın-
dan da yine aynı yoğun tempoyla 
çalışmaya devam ediyoruz.” dedi.

“GÖREVİ KÖTÜYE KULLANMA VAR”
Başkanlığı devraldığı Kemal De-

niz Bozkurt’un özellikle son günler-
de görevi kötüye kullandığını vur-
gulayan Özer, “Esenyurt Belediyesi 
sıkıntılar içinde bir belediye şu an. 
Belediye kimsenin babasının malı 
değildir. Ben geldiğimde bazı tasar-
ruflara adım attım. Sizden önceki 
de CHP belediyesiydi dediler. Ben de 
dedim ki eğer birisi kafasına göre 
harcamalar yapıyorsa bu CHP’yi 
bağlamaz. Benim başkanlığım ilan 
edildikten sonra bile günler için-
de yüzlerce kişi işe alındı. Ben buna 
müdahale ettim. Bunu söz verdi-
ğim Esenyurt halkı adına yaptım. 
Umduğumuz bir belediye bulama-
dık, boş bir kasa bulduk. Önümüz-
deki üç dört ay için müteahhitle-
re ödeme sözü verilmiş. Bu da doğ-
ru bir şey değil, Esenyurt halkına 
yapılmış bir yanlıştır. Ayın 6’sında 
meclisimiz var bunu gündeme ge-
tireceğim ve bunlarla ilgili kararlar 
alacağız.” dedi.

“BANKAMATİK MEMURLARINA 

YAZI GÖNDERDİM”
İşe gelmeden maaş alanların ol-

duğunu söyleyen Özer, “Belediye-
nin röntgenini çektim. Hiç işe gel-
meden para alan adamlar var. Der-
hal onlara yazılar yazdım. Üstelik 
gelip benim ahbabım gibi davranı-
yorlar. Çalışmadan kimse bu bele-
diyeden para almayacak. Aldığı pa-
rayı hak etmeyenlerle de yol yürü-
meyeceğiz. İnsanların çalışması la-
zım. Hakkıyla çalışanı da baş tacı 
yapacağım.” dedi.

“YARIM KALMIŞ PROJELERİ 
ÖNCELİK SIRASINA GÖRE 
BİTİRECEĞİZ”

Atıl kalan projelerle ilgili konu-
şan Özer, “Yarım kalmış projeleri-
miz var. Aşevi projemiz var mese-
la aylardır bekliyor. Cami projemiz 
var o da bitmemiş. Hayır sever ya-
pıp kendi dedesinin ismini verecek-
miş kabul edilmemiş. Ben dedim ki 
başım gözüm üstüne gelsin istedi-
ği ismi versin. Sosyal belediyecilik 
anlamında bunları hemen hizmete 
geçirmemiz lazım. Aciliyet sırasına 
göre yarım kalan projeleri hayata 
geçireceğiz.” ifadelerini kullandı

Sümeyra Duğan/KENT YAŞAM

Göreve başladığı günden itiba-
ren yapım aşamasında olan pro-
je ve çalışmaların ara vermeksizin 
devam etmesini sağlayan Çatal-
ca Belediye Başkanı Erhan Güzel, 
çalışmaların hızla tamamlanarak 

ilçe halkının hizmetine sunulaca-
ğını belirtti.

İncelemeler kapsamında yapım 
aşamasında olan Çatalca Belediye-
si Ticaret Merkezi, Atatürk Kültür 
ve Sanat Merkezi, Kaleiçi Mahalle-

si 32 Ada 8 Parsel Restorasyon Ça-
lışması ve Ovayenice - Çakıl - Elba-
san Sosyal Tesisleri çalışmaları Gü-
zel tarafından yerinde denetlendi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Saha denetimleri esnasında 
Ataşehirli vatandaşlarla da bir ara-
ya gelen Ataşehir Belediye Başkanı 
Onursal Adıgüzel, vatandaşların 
talep ve sorunlarını dinleyerek ya-
pılması gerekenlerin ivedilikle ger-
çekleştirileceğinin sözünü verdi.  

Saha çalışması sırasında gözlem-
lediği sorunları, eksiklikleri ve acil 
yapılması gerekenleri tek tek not 
alan Başkan Onursal Adıgüzel, va-
tandaşların görüşlerini önemseye-
rek çözüm üreteceklerini ifade etti. 

TERTEMİZ VE YEŞİL BİR ATAŞEHİR 
İÇİN

Ataşehir halkı için belediye 

hizmet ve çalışmalarının aralık-
sız süreceği mesajını veren Başkan 
Onursal Adıgüzel; ilçedeki sokak-
ların tertemiz bir hale getirilmesi, 
yeşil alanların korunup artırılması 
ve her mahalleye eşit hizmet ulaş-
tırılması için büyük gayret içeri-
sinde olduklarını dile getirdi.  

Denetimlere kısa bir ara vere-
rek Belediye Başkanlığı görevin-
deki ilk nikâhını da kıyan Baş-
kan Onursal Adıgüzel, hayatlarını 
birleştiren Fatma ve Emin çiftine 
mutluluklar diledi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Özer: Esenyurt’ta ‘Bankamatik Memuru’ 
DEVRi KAPANDI
Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, basın mensuplarıyla bir araya geldi. 
Sadece seçim süreci değil seçimden sonra da basın emekçilerini ağırlayan Özer, 
belediyenin içinde bulunduğu durumu ve görev süresinin ilk bir ayını değerlendirdi.

Ormanları korumak ve yangınlara karşı alınacak önemler konusunda 
farkındalık oluşturmak amacıyla 81 ilde eş zamanlı başlatılan “Orman 
Benim” kampanyasıyla ormanlık alanlarda çöpler toplandı. Eyüpsultan 
Belediye Başkanı Dr. Mithat Bülent Özmen kampanya kapsamında 
öğrencilerle birlikte, ormanlar için tehlike arz eden çöp atıkları topladı.

Yakacık Yüksel İlhan Alanyalı Çok Programlı Anadolu Lisesi’nin AB ERASMUS+ Eğitim 
Programı kapsamında gerçekleştirdiği “Digital Dimension İmproves Green Life” 
projesinin çalışmaları için Malta, Polonya ve Hırvatistan’dan Türkiye’ye gelen 32 
kişilik öğrenci grubu, Kartal Belediyesi’nin yakın zamanda hayata geçirdiği Bilim, 
Mühendislik ve Teknoloji Merkezi Makina Hangar’a ziyaret gerçekleştirdi.

Çatalca Belediye Başkanı Erhan Güzel, ilçede yapımı ve restorasyonu devam 
eden proje alanlarını ilgili birim müdürleriyle yerinde inceledi.

Ataşehir Belediye Başkanı Onursal Adıgüzel, ilçenin sorunlarının tespit edilip hızlı şekilde çözülebilmesi 
için hafta sonları da ara vermeden saha denetimlerine devam ediyor. Hafta sonu boyunca mahalleleri 
gezen Başkan Onursal Adıgüzel, Belediyenin gerçekleştirdiği çalışmaları yerinde inceledi.

Orman Benim etkinliği Eyüpsultan’da

Erasmuslular
Kartal’ın teknoloji
merkezini gezdi

Güzel’den net talimat;
‘En kısa sürede
tamamlanacaklar’

Adıgüzel’den aralıksız saha denetimleri

Tarım ve Orman Bakanlığının or-
manları korumak ve yangınlara kar-
şı alınacak önemler konusunda farkın-
dalık oluşturmak amacıyla başlattı-
ğı “Orman Benim” kampanyası kapsa-
mında, İstanbul’un bütün ilçelerinde 
eş zamanlı olarak etkinlik düzenlendi.

YOĞUN KATILIM
Eyüpsultan Kemerburgaz Göktürk 

Devlet Ormanı’ndaki etkinliğe İstan-
bul Valisi Davut Gül ile birlikte Eyüp-
sultan Belediye Başkanı Dr. Mithat Bü-
lent Özmen, İstanbul Orman Bölge 
Müdürü Celal Pir, Eyüpsultan Kayma-
kamı İhsan Kara ve öğrenciler katıldı.

Etkinlikte Başkan Özmen, Vali Gül, 
etkinliğe katılan protokol üyeleri ve öğ-
renciler yangına sebebiyet olabilecek 
kuru otlar başta olmak üzere çevreyi 
kirleten, ateş yakmaya yarayan çöp ve 
atıkları topladı.

“YANGINSIZ BİR YIL GEÇİRMEK 
DİLEĞİYLE”

Etkinlikte yaptığı açıklamada Vali 
Gül, Türkiye’nin her tarafında orman-
larda yangına sebep olabilecek kuru 
otlar başta olmak üzere çevreyi kir-
leten, ateş yakmaya yarayan, tehli-

ke arz eden çöp ve atıkların toplana-
cağını belirterek şunları söyledi: “Et-
kinlik hem çevre bilincinin oluşma-
sı hem de orman yangınlarının önlen-
mesi amacıyla düzenlendi. Yangınla-
rın tamamına yakını insan kaynaklı. 
İstanbul’umuzda bu sene kazasız, be-
lasız, yangınsız bir yıl geçirmeyi dili-
yoruz. Bu anlamda katkısı olan öğren-
cilerimiz başta olmak üzere öğretmen-
lerimize, mesai arkadaşlarımıza, kay-
makamımıza, belediyemize ve emeği 
geçen herkese teşekkür ediyoruz.”

Etkinlikte ayrıca ağaçlar budandı 
ve çimler biçildi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Vr Lab Sanal Gerçeklik deneyimi ile ro-
botik deneyleri canlı bir şekilde gerçekleş-
tiren öğrencilerin çoğu ilk defa Vr deneyi-
mi yaşadığını, kendi ülkelerinde kolaylıkla 
ulaşabilecekleri böylesi donanımlı bir mer-
kez olmadığını ve Kartal’da yaşayan genç-
lerin Makina Hangar’a kolaylıkla ulaşabile-
cekleri için fazlasıyla şanslı olduklarını dile 
getirdi.

Vr Lab’da deneylerini gerçekleştiren öğ-
renciler; Bilim, Mühendislik ve Teknoloji 
koridorunda tanınmış firmaların mühen-
dislik harikaları olan yapay zeka destek-
li robotlarının çalışma sistemlerini merak-
lı gözlerle inceleyerek kendilerine rehberlik 
eden mühendislere sorularını yöneltti. 

“Gelecek teknoloji ile yükselecek”
Robotik Kodlama bölümünde otomatik 

yanan lambaların çalışma sistemini öğre-
nen ve önlerindeki çalışma masasında bu-
lunan sensörleri kullanarak otomatik yanıp 
sönen lamba ortaya çıkaran öğrenciler, reh-
ber mühendisin kendilerine verdiği direk-
tifleri keyifle yerine getirdiler. 

Son olarak Makine Hangar’ın konferans 
salonunda gerçekleştirilen Gedik Üniversi-
tesi Mekatronik Mühendisliği Bölüm Baş-
kanı Doç. Dr. Savaş Dilibal tarafından ve-
rilen “Sanayide Dönüşüm Çalışmaları” ko-
nulu seminerde yapay zeka ve mühendislik 
hakkında yapılan sunumu izleyen öğrenci-
ler, merak ettikleri noktalarda Doç. Dr. Sa-
vaş Dilibal’a sorularını yöneltti.

Erasmus öğrencilerine eşlik eden Ya-
kacık Yüksel İlhan Alanyalı Çok Prog-
ramlı Anadolu Lisesi Müdür Yardımcı-
sı Ürfet Koca, “Bu güzel projeye renk kat-
tığınız için ve bizlere kapınızı açtığınız 

için teşekkür ederiz. Böyle güzel ve ülke-
miz için faydalı merkezlerin her il ve ilçe-
de bulunması gerektiğini düşünüyorum 
bu projeyi hayata geçirdikleri için Kartal 
Belediyesi’ne ve Başkan Gökhan Yüksel’e 
teşekkürlerimi iletiyorum.” ifadelerini 
kullandı.

Her kesimin buluşma noktası Makina 
Hangar

Bünyesinde Sanayide Dijital Dönüşüm, 
Ar-Ge ve Tasarım Atölyesi, Çocuk Bilim ve 
Deney Atölyesi, VRLab, Makina Garaj, Uy-
gulamalı Eğitim Alanı ve Laboratuvarlar, 
Paylaşımlı Çalışma Alanları ve Çalışma 
Odaları, Fuaye Alanı ve Modüler Odalar, 
Konferans Salonu, Gezegen Kafe, otopark 
ve çocuk oyun parkları bulunduran Makina 
Hangar; üyelere, bölge haklına ve etkinlik-
lere yönelik sosyal alanları da içinde barın-
dıran bir merkez.

Günümüzün en önemli konularından 
biri olan dijital dönüşüm, Sanayide Dijital 
Dönüşüm Atölyesi bünyesinde inceleniyor. 
Teknolojik gelişmelerin dijital dönüşüm 
sistemlerine etkisini ve uygulama alanları-
nı gösteren Atölye, gençlerin geleceğin tek-
nolojileriyle buluşmasının ilk durağı olma 
yolunda. 

Çocuklar için tasarlanan Çocuk Bilim 
ve Deney Atölyesi ise, teknoloji konusunda 
faaliyet gösteren şirketlerin uzmanları ve 
akademisyenler gözetiminde çocukların de-
ney yapmasını sağlamayı amaçlıyor. Mü-
hendislik alanındaki basit deneylerin ile-
ri teknolojilere nasıl temeli oluşturduğunu 
çocuklar bu atölyede keşfedecek.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Belediye teknik ve zabı-
ta ekipleri, Merkez Mahallesi 
10619 ada 3 parselde bulunan 
alanda sabah saatlerinde ince-
lemelerde bulundu.

PROJE DIŞINA ÇIKILDIĞI RAPOR 
EDİLDİ

Yapılan incelemede projeye 
aykırı çalışmalar yapıldığını be-
lirleyen ekipler, projeye göre 12 
milimetre çapında olması gere-
ken bazı demirlerin 10 milimet-
re olarak kullanıldığını, iksa 
kazıklarının uygulama sırasın-
da değiştirilerek, proje dışına 
çıkıldığını tespit etti.

Tutanak tutarak çalışmala-
rı durduran ekipler, inşaat ala-
nının girişinde bulunan kapıya 
da mühür vurdu.

Ayrıca, yapılan inceleme-
lerde yapı denetim firmasının 
“aykırı” yaptığı işlemle-
re hiçbir müdahalede 
bulunmadığı da gö-
rüldü.

Öte yandan, 
belediye ekiple-
ri 8 Nisan 2024 
tarihinde yap-
tıkları dene-
timde, inşa-
at alanındaki 
eksiklikler do-
layısıyla “dur-
durma” kararı ve-
rerek, ilgili firma-
dan onaylı ve ıslak im-

zalı proje is-
tenmişti. Ba-
kanlıkça ruh-
sat onaylı pro-
jenin ilgili fir-

ma tarafından 
belediyeye su-

nulmasının ardın-
dan inşaat alanında 

çalışmalar yeniden baş-

lamıştı.

ESKİ BAKANIN İMZASIYLA İLAN 
EDİLDİ

Şişli Belediye Başkanı Resul 
Emrah Şahan, seçim öncesinde 
19 Mart 2024 tarihinde gerçek-
leştirdiği basın açıklamasıyla, 
6306 sayılı kanun kullanılarak 
24 bin metrekarelik alana dö-

nemin Çevre ve Şehircilik Baka-
nı Murat Kurum’un imzasıyla 
rezerv yapı alanı ilan edildiğini 
kamuoyuna duyurmuştu.

Konuya ilişkin yasal süre-
cin devam ederken, denetimler 
de aralıksız sürecek. Gelişmeler 
kamuoyu ile paylaşılacaktır.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çakmaklı Cumhuriyet İlköğ-
retim Okulu’nun yanında baş-
latılan inşaat çalışmasında ku-
rulan vincin okulun üzerinden 
inşaat malzemesi taşıması okul 
yönetimi ve öğrenci velilerinde 
endişe yaratmıştı.

DERS SAATLERİNDE 
KULLANILAMAYACAK

Çakmaklı Cumhuriyet İl-
köğretim Okulu yönetimi ve 
öğrenci velilerinden gelen uya-
rı üzerine harekete geçen Bü-
yükçekmece Belediyesi Fen İş-
leri Müdürlüğü, İmar ve Şehir-
cilik Müdürlüğü ve Zabıta Mü-
dürlüğü ekiplerinin inceleme-
lerinin ardından inşaat çalış-
malarına kısıtlama getirdi. İn-
şaat firması ile yapılan görüş-
melerin ardından mevcut kule 
vincin taşıyıcı kolları 10 metre 
kısaltıldı. Vince switch monte 
edilerek, okul yönüne dönme-
si engellendi. İnşaatta vinç ile 
yapılacak çalışmalar da ders sa-
ati bitişi sonrasında saat 17:00 
dan sonra yapılacak. Ayrıca be-
lediye ekipleri tarafından inşa-
at bölgesindeki denetimler de 
arttırıldı.

“TÜM TEDBİRLER ALINDI”
Konuya ilişkin bir açıklama 

yapan Büyükçekmece Belediye 
Başkan Yardımcısı Ömer Ka-
zancı, gereken tüm tedbirlerin 
alındığını belirterek şu açıkla-

mayı yaptı: “Çakmaklı’da bu-
lunan Cumhuriyet İlköğretim 
Okulu ve Cumhuriyet Anadolu 
Lisesi’ndeki velilerimizin bele-
diyemize yapmış olduğu uya-
rılar neticesinde Çakmaklı’da 
bu okulların yanındaki de-
vam eden inşaat ile ilgili bu-
lunan kule vinç ile ilgili bele-
diyemizin Fen İşleri Müdürlü-
ğü, İmar Müdürlüğü ve Zabıta 
Müdürlüğü ekipleriyle birlik-
te yerinde kontrol ettik. Kont-

rolden sonra bu vincin 10 met-
relik kısmının sökülerek kal-
dırılması, araya swich konu-
larak vincin dönüş şeklinin 
okulların üzerine gelmeyecek 
şekilde ayarlanması için fir-
ma yetkilileriyle görüştük. Bu 
çalışmalar yapıldı. Ayrıca vin-
cin kullanımını okulların ta-
til olduğu saat 16.30’dan son-
ra 17.00’dan sonra vincin kul-
lanılması gerektiği konusun-
da karar alındı. Oradaki in-

şaat firması vinci çocukla-
rın okulu terk ettikten sonra 
17.00’dan sonra kullanacak-
lar ve mesai saatlerini gece bi-
raz daha uzattık. Akşam çalış-
masına daha çok ağırlık vere-
cekler. Bizim burada hiçbir ço-
cuğumuza bir zeval gelmeme-
si, hiçbir vatandaşımıza zeval 
gelmemesi için gerekli bütün 
tedbirleri belediye olarak al-
mış durumdayız.”
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Silivri Belediye Başkanı 
Bora Balcıoğlu, gerçekleştir-
diği saha ziyaretleri sırasında 
Körfezkent mevkii sahil yolun-
daki yaya köprüsü ve Atatürk 
Caddesi üzerinde bulunan Yo-
ğurtçu Heykeli alanında ince-
lemelerde bulundu. İnceleme-
lerin ardından Balcıoğlu, sahil 
kesiminde vatandaşlarla bir 
araya gelerek, onların beklen-
ti, talep ve önerilerini dinledi.

Ekonomik ömrünü tamam-
layan, körfezkent mevkii sahil 
yolundaki yaya köprüsü’nün 
yenilemesi için inceleme baş-
latıldığını belirten Balcıoğ-
lu, “Köprünün yenilenmesi 
hem güvenliği artıracak hem 
de sahilimizin estetiğini iyi-
leştirecektir,” dedi. Yoğurtçu 
Heykeli’nin bulunduğu alan-
da ise, bölgeyi daha işlevsel 

hale getirmek için planlama 
çalışmalarının başladığını ifa-
de etti.

BALCIOĞLU: VATANDAŞI 
DİNLEYİP ÇALIŞIYORUZ

Ziyaretlerini tamamladık-
tan sonra Silivri Sahili’nde va-
kit geçiren vatandaşlarla soh-
bet eden Başkan Balcıoğlu, 
“Hemşehrilerimizin düşünce-

leri, beklentileri bizim için çok 
önemli. Onların taleplerini ve 
önerilerini doğrudan dinleye-
rek, çalışmalarımızı bu yönde 
şekillendiriyoruz. Silivri’mizin 
her köşesini güzelleştirmek ve 
yaşanabilir kılmak için elimiz-
den geleni yapıyoruz,” şeklin-
de konuştu.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Şişli’de ‘rezerv alan’ 
RANTINA GEÇiŞ YOK

Büyükçekmece’de öncelik 
ÖĞRENCİLERİN GÜVENLİĞİ

Şişli Belediyesi ekipleri,
 “Şişli’nin Kanal İstanbul’u” 

olarak anılan
24 bin metrekarelik

rezerv yapı alanında
yaptığı denetimde 

uygunsuzlukları
tespit ederek,
inşaat alanını

mühürledi.

Balcıoğlu’ndan sıkı denetim
Silivri Belediye 
Başkanı
Bora Balcıoğlu,
saha ziyaretlerini
sürdürdü.

Büyükçekmece’nin Çakmaklı Mahallesi’nde bulunan Cumhuriyet İlköğretim Okulu bitişiğindeki inşaat çalışma-
sında kullanılan kule vinç öğrenciler açısından risk oluşturunca Büyükçekmece Belediyesi harekete geçti.

BOTANİK PARK’TA 

yeni dönem
Bakırköy Belediyesi bir süredir atıl durumda 
olan Botanik Park’ı modern bir görünüme 
kavuşturmak ve daha kullanışlı bir hale getirmek 
için büyük bir yenilme çalışması başlattı.

Bakırköy Belediyesi yeni 
dönemde yeşil alanlar için 
yeni projeler geliştirirken bir 
yandan da mevcutta bulunan 
parkların revize çalışmalarına 
hızla başladı. 2013 yılında 96 
bin metrekare alanda açılan ve 
bir süredir atıl durumda olan 
‘Bakırköy Botanik Park’ Bakır-
köy Belediyesi ve İBB Park ve 
Bahçeler Müdürlüklerinin or-
tak çalışması ile yenilerek tüm 
İstanbul’un kullanımına ka-
zandırılacak.

OVALIOĞLU: BAKIRKÖY’E 
EVİMİZ DEDİK

Geçtiğimiz hafta, Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri 
ile Botanik Park’ta inceleme-
lerde bulunan Bakırköy Bele-
diye Başkanı Dr. Ayşegül Ova-
lıoğlu parkın ilk açıldığı gün-
den daha güzel, daha modern, 
daha kullanışlı olarak hiz-
met edebilmesi için hızla ha-
rekete geçtiklerini belirterek: 
“Bakırköy’e Evimiz dedik ve 
evimizi temiz, bakımlı tutma-
ya, her noktası, her sokağı, 

her mahallesi ile daha yaşana-
bilir marka bir kent yapmaya 
kararlıyız. Botanik Park, E-5 
kenarında, komşu ilçelerimiz-
den gelen vatandaşlarımıza da 
hizmet eden, konumu ve bü-
yüklüğü ile Bakırköy’ün simge 
alanlarından bir tanesi. Tam 
da bu özellikleri için çalışma-
lara hemen başladık. Tüm İs-
tanbulluların burayı en verim-
li şekilde kullanmaları için re-
vize çalışmalarımızı en kısa 
zamanda bitirip halkımızın 
hizmetine sunacağız. Yenile-
me çalışmalarında bize destek 
olan İBB Yönetici ve çalışanla-
rına teşekkürlerimi sunuyo-
rum.” dedi.

Bakım, onarım ve yenile-
me çalışmaları kapsamında 
atıl durumda olan yapılar park 
içerisinden kaldırılırken, pey-
zajın ve ışıklandırmanın dü-
zenlenmesi, çocuk oyun alet-
lerinin bakım ve yenilenmesi, 
gölet temizliğinin yapılması 
işlemlerine hızla başlandı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Çatalca Belediye Başkanı Erhan 
Güzel, Tarım ve Orman Bakanlığı ta-
rafından, orman yangınlarına karşı 
alınacak önlemler konusunda farkın-
dalık oluşturmak üzere, “Orman Be-
nim” mottosuyla düzenlenen etkinli-
ğe katıldı.

Çatalca Mareşal Fevzi Çakmak Or-
manında İlçe Orman Müdürlüğü ko-
ordinesinde gerçekleşen etkinliğe Ça-
talca İlçe Kaymakamı Erdoğan Turan 
Ermiş ve Çatalca Belediye Başkanı Er-
han Güzel, ilçe protokolü, öğrenciler 
ve vatandaşlar katıldı.

ÖĞRENCİLERLE BİRLİKTE ÇEVRE 
TEMİZLİĞİ

Orman yangınlarının önlenmesi, 
çevreye olan zararların en aza indiril-
mesi ve vatandaşları bilinçlendirmek 
amacıyla düzenlenen etkinlikle Güzel 
öğrencilerle konunun önemine dair 
konuşmalar gerçekleştirerek birlikte 
çevre temizliği çalışması yaptı.

Doğa ve orman sevgisinin küçük 

yaşlardan itibaren edinilmesi gerek-
liliğine dikkat çeken Güzel, orman 
yangınlarının milli servetimizi yok 
ettiğini belirterek, ‘“Güzel Kent Ça-
talca” anlayışımızla; ormanlarımızı 
ve çevreyi korumak, gelecek nesille-
re bırakacağımız en değerli miras ola-
cak’ dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beyoğlu Belediye Başkanı İnan 
Güney, muhtarlarla kahvaltıda bir 
araya geldi. Bilim Beyoğlu’nda ger-
çekleştirilen toplantıya, yerel se-
çimler sonrası görevlerine başlayan 
45 mahalle muhtarı katıldı. Muh-
tarları tebrik ederek başarılar di-
leyen Başkan Güney, Beyoğlu’nda 
yeni dönemde hayata geçirilmesi 
planlanan çalışmalarla ilgili bilgi 
verdi. Daha sonra muhtarların ta-

lep ve önerilerini dinleyen Başkan 
Güney, yeni dönemde Beyoğlu’nda 
hep birlikte güzel işler başaracakla-
rını söyledi. Muhtarlar da Başkan 
Güney’i seçimlerde gösterdiği başa-
rıdan dolayı tebrik ederek, yeni dö-
nemde birlikte çalışacak olmaktan 
duydukları memnuniyeti dile ge-
tirdi.

“YAPILMASI GEREKENLERİ 
BİRLİKTE BELİRLEYECEĞİZ”

Vatandaşlardan gelen talepler 
doğrultusunda ücretsiz ring seferle-
rini başlattıklarını belirten Başkan 
Güney, “Değerli muhtarlarım daha 
çok bir araya geleceğiz. Birlikte ma-
hallelerimizi gezeceğiz ve yapılması 
gerekenleri birlikte belirleyeceğiz. 
Yeni dönemin hepimize hayırlı ol-
masını diliyorum. Yolumuz açık ol-
sun” dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çatalca da ‘Orman Benim’ dedi
Çatalca Belediye Başkanı Erhan Güzel, Tarım ve Or-
man Bakanlığı tarafından “Orman Benim” mottosuyla 
düzenlenen çevre temizliği çalışmasına katıldı.

Avcılar’da
HİZMETE
hızlı giriş!

İnan Güney, muhtarları ağırladı;

“BiRLiKTE YÖNETECEĞİZ”

Avcılar’ın genç belediye başkanı 
Utku Caner Çaykara göreve 

hızlı başladı. Mazbatasını alır 
almaz kolları sıvayan Çaykara 

Avcılar’ın 10 mahallesinde 
hizmet seferberliği başlattı.

Avcılar Belediyesi Fen İşleri, Te-
mizlik İşleri, Park ve Bahçeler, Veteri-
nerlik İşleri ve Zabıta Müdürlüklerin-
den 20 araç ve 53 personelle oluşturu-
lan çözüm ekibi her hafta bir mahal-
lede çalışma yürütecek. Temizlikten 
yolların bakım onarımına, ilaçlama-
dan yeşil alan ve parkların düzenle-
mesine kadar kenti sokak sokak geze-
rek sorunlara çözüm üretecek Mahal-
le Hizmet Seferberliği Ekibi Üniversite 
Mahallesi’nde çalışmalarına başladı. 

ÇAYKARA: TEK SOKAK 
BIRAKMAYACAĞIZ

Sabahın ilk ışıklarıyla başlayan ça-
lışmaları yerinde takip eden Avcılar 
Belediye Başkanı Utku Caner Çaykara 
vatandaşların da taleplerini dinledi. 
Girilmedik tek bir sokak bırakmaya-
caklarını belirten Çaykara; “Kıymet-
li komşularım, sevgili Avcılarlılar. Ge-
rek seçim döneminde gerekse mazba-
tamızı aldığımız günden itibaren siz-
lerden en fazla temizlik işleri, fen işle-
ri, park bahçeler ve veterinerlik işleri 
konusunda geri bildirim aldık. Bugün 
itibari ile tüm birimlerimizle beraber 
mahalle hizmet seferberliği başlatıyo-
ruz. Kadrolarımızla beraber on mahal-
lemizde hizmet seferberliği başlatarak 
kentimizdeki tüm sorunları en kısa 
sürede çözüme kavuşturacağız.” dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beyoğlu’nda yerel seçimler sonrası görevlerine başlayan 45 mahalle 
muhtarıyla kahvaltıda bir araya gelen Başkan Güney, yeni dönemde 
yapılması planlanan çalışmalarla ilgili istişarelerde bulundu.

Ring seferleri başladı
Beyoğlu Belediye Başkanı İnan Gü-

ney seçim çalışmaları sürecinde, vatan-
daşlara ulaşım sorununun çözümü için 
verdiği sözü yerine getirerek ücretsiz 
ring seferlerini başlattı.

İstanbul’un en kalabalık ilçele-
rinden birisi olan Beyoğlu’nda ula-
şım sorununun çözümü için ilk adım 
atıldı. Seçim çalışmaları sürecin-
de Beyoğlu’nu mahalle mahalle geze-
rek talepleri dinleyen Beyoğlu Beledi-
ye Başkanı İnan Güney, vatandaşlara 
ulaşım sorununun çözümü için verdiği 
sözü yerine getirdi. Beyoğlu Belediyesi, 
vatandaşların merkezi noktalara daha 
kolay şekilde ulaşımını sağlamak ama-
cıyla ilçeni belirli noktalarında ücretsiz 
ring seferleri başlattı.

HAFTA İÇİ GÜN BOYUNCA ÜCRETSİZ 
HİZMET VERECEK

Vatandaşlara tamamen ücretsiz 
ulaşım imkanı sağlayan ring seferleri, 
29 Nisan Pazartesi günü başladı. Ka-
sımpaşa- Pangaltı ve Tophane- Taksim 
güzergahları arasında birer saat aray-
la çift yönlü olarak gerçekleştirilen ring 
seferleri hafta içi her gün hizmet vere-
cek.

Kağıthane 
istihdamda 
çığır açıyor

Mutlu’ya ziyaretçi akını

Kâğıthane Belediyesi’ne bağlı İstihdam Hizmet Merkezi
sayesinde ilçede 3 bine yakın vatandaş iş sahibi oldu.

Bayrampaşa’nın yeni Belediye Başkanı Hasan Mutlu, 
göreve başladığı günden bu yana ziyaretçi akınına uğradı.

Kâğıthane’de iş arayan vatandaşlar 
ile işverenleri bir araya getiren İstihdam 
Hizmet Merkezi, son beş yılda 3 bine ya-
kın vatandaşı iş sahibi yaptı. İstihdam 
Hizmet Merkezi sayesinde vatandaşlar 
kapı kapı gezerek iş aramak yerine, öz-
geçmiş bilgilerini içeren evraklarla bura-
ya başvuruda bulunabiliyor. Belediyeye 
bağlı uzman insan kaynakları çalışanla-
rı, firmalarla görüşerek vatandaşa en uy-
gun işi bulup, işverenle görüşmesini sağ-
lıyor.

ÖZTEKİN: VATANDAŞIMIZA EN UYGUN İŞİ 
BULUYORUZ

Kâğıthane Belediye Başkanı Mevlüt 

Öztekin projenin amacına ulaştığını be-
lirterek; ‘’ Kâğıthane’de iş arayan vatan-
daşlarımızın beceri ve yeteneklerine göre 
iş bulabilmelerini sağlayacak bir mer-
kez amaçladık. İstihdam Hizmet Merkezi 
aracılığı ile vatandaşlarımıza en uygun 
işi buluyoruz. İşverenlerimizin de kalifi-
ye eleman bulma problemini çözmüş olu-
yoruz. Önümüzdeki beş yılda da aynı di-
siplinle çalışmalarımızı sürdüreceğiz.’’ 
dedi.

Kâğıthane Belediyesi yerleşkesinde 
bulunan İstihdam Hizmet Noktası hafta 
içi her gün 09.00-17.30 saatleri arasında 
hizmet veriyor.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İş, sanat, spor ve sanat 
dünyasından çok sayıda is-
min yanı sıra Bayrampaşa’da 
faaliyet gösteren vakıf, der-
nek, spor kulübü ve STK tem-
silcileri Bayrampaşa Belediye 
Başkanı Hasan Mutlu’yu ma-
kamında ziyaret ederek teb-
rik etti. 

MUTLU: SEVGİMİZ 
KARŞILIKLI

Bayrampaşa Belediye Baş-
kanı Hasan Mutlu, göre-
ve başladığı 5 Nisan’dan bu 
yana ziyaretçi akınına uğra-
dı… İş, sanat, spor ve sanat 
dünyasından çok sayıda is-
min yanı sıra Bayrampaşa’da 
faaliyet gösteren vakıf, der-
nek, spor kulübü ve STK tem-

silcileri Başkan Mutlu’yu 
makamında ziyaret ede-
rek tebrik etti. Şu ana ka-
dar 7’den 70’e binlerce konu-
ğunu ağırlayan Başkan Mut-
lu, “Bu ilgi, bu sevgi karşı-
sında onurlanmamak, mut-
lu olmamak elde değil. İlgile-
ri, sevgileri, teveccühleri için 
küçüğünden büyüğüne her 
bir vatandaşımıza teşekkür 
ediyor, şükranlarımı sunuyo-
rum. Bayrampaşa halkımızla 
sevgilerimiz karşılıklı, sevin-
ce seviliyorsunuz. Biz birlikte 
başardık, Bayrampaşa’mızı 
ortak akılla birlikte güzelleş-
tireceğiz” dedi.

KENT YAŞAM HABER MER-
KEZİ
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31 Mart’ta yapılan mahalli idareler seçimini kazanan ve 
ikinci dönemine başlayan Küçükçekmece Belediye Başkanı 
Kemal Çebi, başkan yardımcılarını belirledi. Alanlarında yet-
kin ve liyakat sahibi 7 isim Çebi’ye yeni dönemde yardımcı 
olacak.

Başkan Kemal Çebi
• Özel Kalem Müdürlüğü
• Teftiş Kurulu Müdürlüğü
• İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü
• İç Denetçiler

Başkan Yardımcısı Mahmut Sedat Özkan
• Hukuk İşleri Müdürlüğü
• Emlak ve İstimlak Müdürlüğü
• Plan ve Proje Müdürlüğü

Başkan Yardımcısı Mustafa Kuzugüden
• Bilgi İşlem Müdürlüğü
• Gelirler Müdürlüğü
• İmar ve Şehircilik Müdürlüğü
• Mali Hizmetler Müdürlüğü
• Yapı Kontrol Müdürlüğü
• Yazı İşleri Müdürlüğü

Başkan Yardımcısı Gökhan Aygün
• Afet İşleri Müdürlüğü
• Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğü

Başkan Yardımcısı Mehmet Emin Ay
• Gençlik ve Spor Hizmetleri Müdürlüğü
• Strateji Geliştirme Müdürlüğü

Başkan Yardımcısı Güven Aydın
• Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü
• Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü
• Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü
• Veteriner İşleri Müdürlüğü
• Zabıta Müdürlüğü

Başkan Yardımcısı Faysal Güler
• Fen İşleri Müdürlüğü
• İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü
• Temizlik İşleri Müdürlüğü

Başkan Yardımcısı İlyas Dikici
• Destek Hizmetleri Müdürlüğü
• Park ve Bahçeler Müdürlüğü
• Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü

Sultanbeyli Belediye Başkanı Ali 
Tombaş, çalışmalarını tüm hızıy-
la sürdürüyor. Toplumun her kesi-
minden tebrik için gelen misafirleri 
ilgiyle karşılayan Başkan Ali Tom-
baş, halihazırda devam eden çalış-
maları ve yeni projelerin hayata ge-
çirilmesi süreçlerini de titizlikle ta-
kip ediyor.

TOMBAŞ: GÖNLÜMÜZ DE KAPIMIZ 
DA AÇIK

Sultanbeyli Belediye Başka-
nı Ali Tombaş’a tebrik ziyaretle-
ri de büyük bir yoğunlukla devam 
ediyor. Siyasetin önde gelen isim-
leri, kurum yöneticileri, iş in-
sanları, sivil toplum kuruluşla-
rının yöneticileri, akademisyen-
ler, kültür-sanat ve spor camiasın-
dan tanınan simalar, kanaat ön-
derleri, muhtarlar, vatandaşlar Ali 
Tombaş’ı ziyaret ediyor. Her bir 
misafirini kapıda karşılayıp ilgiyle 
ağırlayan Tombaş, “Belediyemiz, 
her bir vatandaşımızın evi. Gönlü-
müz de kapımız da her zaman ve 
herkese açık. Hayırlı olsun temen-
nileri ve nazik ziyaretleri için her 
bir vatandaşıma gönülden teşek-
kür ediyorum” dedi.

ÇALIŞMALAR HIZLANDI
Tebrik ziyaretleri sürerken çalış-

malar da ihmal edilmiyor. Başkan 
Yardımcıları ve Müdürlerle düzenli 
olarak Koordinasyon Toplantıları’nı 
gerçekleştiren Başkan Ali Tombaş 
çalışmaları da yakından takip edi-
yor. Bir yandan sahadaki çalışma-
ları bizzat yerinde inceleyen Sul-
tanbeyli Belediye Başkanı Ali Tom-
baş, yeni projelerin de hazırlık sü-
reçleriyle ilgileniyor. Yeni eser ve 
hizmetleri bir an önce vatandaşlar-
la buluşturmak istediğini vurgula-
yan Tombaş, “Sultanbeyli’mize yeni 
eser ve hizmetler kazandırmak için 
özenle çalışmalarımızı yürütüyo-

ruz. Halihazırda devam eden faali-
yetlerin bir an önce tamamlanması, 
yeni projelerin de hızla hayata geçi-
rilmesi için gece gündüz demeden 
çalışıyoruz. Çünkü, yeni eser ve hiz-
metlerimizi bir an önce vatandaş-
larımızın istifadesine sunmak isti-
yoruz. Sultanbeyli’mizin her alan-
da daha da kalkınması, gelişmesi 
ve marka değerinin yükselmesi te-
mel hedefimiz. Bu temel hedef doğ-
rultusunda, vatandaşlarımızın da 
talep, beklenti ve ihtiyaçlarını göz 
önüne alarak çalışmalarımızı kesin-
tisiz bir şekilde sürdürmeye devam 
edeceğiz.” ifadelerini kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Küçükçekmece’de yeni 
döneme güçlü kadro
Küçükçekmece Belediyesi’nin 2024-2029 yönetimi için başkan yardımcıları belirlendi. 
Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi’nin yardımcılığını 7 önemli isim yapacak.

Küçükçekmece Belediye Başkanı
Kemal Çebi

Başkan Yardımcısı
Mahmut Sedat Özkan

Başkan Yardımcısı
Mustafa Kuzugüden

Başkan Yardımcısı
Mehmet Emin Ay

Başkan Yardımcısı
Faysal Güler

Başkan Yardımcısı
Gökhan Aygün

Başkan Yardımcısı
Güven Aydın

Başkan Yardımcısı
İlyas Dikici

Tombaş’a
her kesimden
yoğun ilgi

Sultanbeyli Belediye Başkanı Ali Tombaş, çalışmalarına aralıksız devam ediyor. Bir yandan yeni 
hizmet ve projelerin hayata geçirilmesi için yürütülen faaliyetleri yakından takip eden Başkan Ali 
Tombaş, diğer yandan da toplumun her kesiminden tebrik için gelen misafirleri kabul ediyor.

Rantçılar kaybetti, Rantçılar kaybetti, 
Çekmeköy kazandıÇekmeköy kazandı
31 Mart Yerel Seçimlerinden sonra ikinci meclis toplantısını ola-
ğanüstü gündemle toplayan Çekmeköy Belediyesi, Başkan Orhan 
Çerkez önderliğinde ilçenin kanayan yaralarından biri olan Çocuk 
Parkı’nın Benzin İstasyonuna dönüştürülmesi olayını da çözdü. 

Çekmeköy Belediyesi’nin Nisan ayı 
olağanüstü meclis toplantısında ilçe 
adına tarihi bir karar imza atıldı. Mec-
lis ikinci Başkanvekili Soner Çiçekli yö-
netiminde toplanan Çekmeköy Beledi-
ye Meclisi, çocuk parkı ve deprem top-
lanma alanı üzerine yapılmak istenen 
benzin istasyonu planını vatandaşın ve 
mahkemelerin istediği şekilde sonuç-
landırdı. Oy çokluğu ile alınan meclis 
kararıyla Fiba Life Sitesi önündeki ço-
cuk parkının ranta kurban edilmesi-
nin önüne geçildi. Geçtiğimiz yıllar-
da Parkın benzin istasyonu olmaması 
için Çekmeköylü vatandaşlar ve çocuk-
lar benzin istasyonuna çevrilmek iste-
nen park önünde eylem yapmış tepkile-
rini ortaya koymuşlardı.

PARKI ÇOCUKLARA TESLİM ETTİ
Yerel seçimler öncesinde Maden-

ler Meydanı’nda düzenlenen mitingde, 
“Söz veriyorum. 1 metrekare yeşil ala-
nı imar açmayacağım. Özel imarlarla 
planlar yaptırmayacağım. Çocuk park-
larını rant uğruna benzin istasyonları-
na vermeyeceğim,” diyen Başkan Or-
han Çerkez, bu sözünü hızlıca yeri-
ne getirdi. Olağanüstü meclisten yetki 
alan Başkan Çerkez, Çekmeköy’ün gün-
deminde yer alan Zeki Velidi Togan Par-

kı ile ilgili yetkiyi alarak parka benzin 
istasyonu yapılması olasılığını tama-
men ortadan kaldırdı.

ÇERKEZ: ÇOCUKLARIMIZ KAZANDI
Komşularımız ve çocuklarımız ka-

zandı diyen Başkan Çerkez, “31 Mart 
Seçimlerinden bir hafta önce Maden-
ler Meydanı’nda size söz vermiştim. 
Çekmeköy’ün geleceğini inşa etmek, 
çocuklarımıza daha güzel, yeşil bir ilçe 
bırakmak için çalışacağım. Parkların, 
yeşil alanların ranta açılması utancı-
na son vereceğim. Meclisimizde oy çok-
luğuyla aldığımız kararla birlikte Ord. 
Prof. Zeki Velidi Togan Park’ı çocukları-
mızın güvenli oyun alanı olacak. Aldı-
ğımız kararla birlikte bir avuç rantçının 
değil Çekmeköylü çocuklarımızın ka-
zandığını büyük bir mutlulukla belirt-
mek istiyorum” dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Seçim çalışmaları sırasın-
da “Yerel yönetimlerin temel 
taşı ve bel kemiği olarak gördü-
ğüm muhtarlarımızla her ay 
düzenli olarak bir araya gelece-
ğiz” diyen Sarıyer Belediye Baş-
kanı Mustafa Oktay Aksu yeni 
dönemde seçilerek göreve başla-
yan 38 mahalle muhtarıyla ilk 
toplantıyı gerçekleştirdi. 

“MUHTARLARIMIZ YÖNETİM 
ANLAYIŞIMIZIN EN ÖNEMLİ 
PAYDAŞI OLACAK”

Mahallesinde yaşanan her 
türlü sıkıntıyı, problemi önce 
muhtarların bildiğini ifade eden 
Sarıyer Belediye Başkanı Musta-
fa Oktay Aksu, “Sizler, mahalle-
lerimizin gözü, kulağı ve vicda-
nısınız. Bu bağın öneminin her 

zaman farkında olduk. Bu bakış 
açısı ile sizlerle her zaman güç 
birliği içinde olacağım. Muhtar-
larımızı yerel yönetim anlayışı-
mızın en önemli paydaşı ve takı-
mımızın bir parçası olarak görü-
yoruz. Sorunlarımıza da birlikte 
çözüm üretmek istiyoruz. Güç-
lü iletişim kurmak, fikir alışve-
rişinde bulunmak, mahalleler-
de yaptığımız işlerin takibi için 
her ayın ilk cumartesi günü top-
lantılarımızı gerçekleştireceğiz. 
Bizimle güç birliği içinde olaca-
ğınıza yürekten inanıyor şim-
diden vereceğiniz tüm katkılar 
için teşekkür ediyorum” şeklin-
de konuştu. 

MUHTARLAR, BAŞKAN AKSU’YU 
TEBRİK ETTİ

İleriye dönük yapılması is-

tenen çalışmalarla ilgili olarak 
düzenlenen toplantının önemli 
olduğunu ifade eden ve yeni dö-
neminde Sarıyer Belediye Baş-
kanı Mustafa Oktay Aksu’ya ba-
şarılar dileyen muhtarlar, söz 
alarak kendi bölgelerinin ihti-
yaçları ve sorunları hakkında 
görüşlerini paylaştılar. Muhtar-
ları dinleyen Başkan Aksu, bele-
diyenin icracı müdürlükleri ta-
rafından mahallelerde yapıla-

cak çalışmalar öncesinde hem 
muhtarların hem de o mahalle-
den sorumlu meclis üyelerinin 
çalışmalar hakkında düzenli 
olarak bilgilendirileceğini de be-
lirtti. Toplantının ardından se-
çimde gösterdiği başarıdan do-
layı Başkan Aksu’yu tebrik eden 
muhtarlar,  yeni dönemde bir-
likte çalışacak olmaktan mem-
nuniyetlerini dile getirdiler.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

SARAÇHANE’NiN 1 MAYIS iRADESi
Taksim yoluna barikat çekildi, emekçiler buruk bayram geçirdi

Bu yılki 1 Mayıs da engeller-
le dolu ve kutlamalardan uzak 
yasaklı bir etkinliğe dönüştü. 
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Genel Başkanı Özgür Özel, İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu ve 
CHP İstanbul İl Başkanı Özgür 
Çelik, Saraçhane’de sendikalar, 
işçiler ve vatandaşlarla bir ara-
ya geldi. 1 Mayıs için oldukça 
güçlü bir fotoğraf ortaya koyan 
birlikteliğin önüne ise polis en-
geli çekildi. Saraçhane-Taksim 
arasında bulunan Bozdoğan Su 
Kemerleri önündeki bu polis ba-
rikatı fotoğrafı, tarih sayfala-
rı arasında çarpıcı bir an olarak 
kayda geçti.

İBB VE İSTANBUL İÇİN İLKLER
Önceki İBB yönetimle-

ri aksine İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’nun görev süresi bo-
yunca Saraçhane artık önem-
li bir irade olarak öne çıkıyor. 
31 Mart 2019 yerel seçimleriy-
le başlayan Saraçhane toplan-
maları, Türk siyasi gündemin-
de bir klasik olma yolunda. 
İBB’nin Ekrem İmamoğlu baş-
kanlığında CHP’nin yönetimine 
geçmesi Saraçhane’nin bu şe-
kilde adeta bir miting alanına 
dönüşmesine sebep oldu. 

YÜRÜYÜŞ YAPILAMADI
CHP tüm sendikaları, emek-

çileri ve halkı Saraçhane’den 

Taksim’e yürüyüşe davet etmiş-
ti ancak yürüyüş geçmiş yıllar-
da olduğu gibi polis marifetiy-
le bu yıl da engellendi. Yürüyü-
şün önündeki engelin kaldırıl-
ması için polis amiriyle görüş-
me yapan CHP Genel Başkanı 
Özgür Özel, taleplerinin emni-
yet tarafından kabul edilmedi-
ğini açıkladı.

Yürüyüş öncesi açıklama 
yapan Özel, “Taksim tam ola-
rak özgür olana kadar müca-
delemizi sürdüreceğiz. Birileri 
Taksim’i kendi egemenliğinde 
görüyor” dedi.

İSTENMEYEN GÖRÜNTÜLER
Taksim’e yürümek isteyen 

grup Unkapanı’ndaki Bozdoğan 
su kemerleri altında barikat ku-
ran polisle karşı karşıya gel-

di. Gruptaki bazı kişiler barika-
tı zorlarken, polis biber gazı ile 
müdahale etti.

Saraçhane toplanma nokta-
sında buluşan gruplardan ba-
zıları tarihi Bozdoğan su keme-

rinde barikat kuran çevik kuv-
vet ekiplerine ve TOMA’lara 
doğru saat 11.45 sıralarında yü-
rüyüşe geçti.

Barikatın açılmasını iste-
yen gruba bir kaç kez biber ga-
zıyla müdahale edildi. Polis za-
man zaman grubun dağılması 
yönünde anons yapıyor.

ÖZEL: TAKSİM ÖZGÜR OLANA 
KADAR MÜCADELEMİZ 
SÜRECEK

Özel, “Kaba kuvvetle sağla-
nan iktidar gitgide sona yakla-
şan iktidardır. Özgürlükleri gö-
zettiğimizde demokratik bir 
ülke oluruz. Taksim’e doğru ha-
reket ediyor olması bu halkın 
önemli bir kazanımdır. Uma-
rım polisin müdahale etmedi-
ği yaralanmaların olmadığı bir 

gün olur. Taksim tam olarak öz-
gür olana kadar mücadelemi-
zi sürdüreceğiz. İçişleri Baka-
nımız güvenlik önlemlerini ge-
rekçe sundu ne yazık ki. Siz po-
lisle Taksim’i koruyorsanız si-
zin egemenliğiniz polis ege-
menliğine bağlıdır. Bu vakitten 
sonra da içişleri Bakanı ile bir 
şey konuşmaya gerek yok” açık-
laması yaptı.

“HEDEF TAKSİM MEYDANI’DIR”
Özel konuşmasını şöyle sür-

dürdü;
“Bu legal örgütler, sendika-

lar ne söylüyorlar ne yapıyorlar-
sa ona göre davranılacak. Ama 
Saraçhane’ki bu iradenin ken-
disi de çok önemli bir kazanım-
dır. Taksim özgürleşene kadar 
bu mücadele sürecektir. He-
def Taksim Meydanıdır, çün-
kü 1 Mayısın sembolü Taksim 
Meydanıdır. Geçen seneye ka-
dar Taksim’i 2010’larda açıp 
bunu billboardlarda övünç me-
selesi yapanlar şimdi bir utan-
cı yaşatıyorlar. Anayasa diyorsa 
ki AYM kararı herkes için bağla-
yıcıdır, meydan o halde emekçi-
lerindir.

İMAMOĞLU: SARAÇHANE HAK 
ARAMA NOKTASINA DÖNÜŞTÜ

İmamoğlu ise şu ifadeleri 
kullandı:

“Son 5 yıldır Saraçhane, 
hak arama noktasına dönüştü. 
Saraçhane’deki hak arama mü-
cadelelerinin sonu başarıyla so-
nuçlandı. Bu hak arama müca-
delesi sonuca ulaşacak. Bu sü-
reci umarım iyi izlerler. Böyle 
bir bayramı yok sayan anlayış-
tan umarım vazgeçerler.”
Fazıl Anıl Kılıçlı / KENT YAŞAM

Uzun yıllardır yasaklı olan Taksim Meydanı bu yıl da
1 Mayıs kutlamalarının yapılmaması için kapatıldı.
Ancak son yıllarda İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB)’nin
Ekrem İmamoğlu yönetimiyle Cumhuriyet Halk Partisi’nde 
olması nedeniyle büyükşehir hizmet binasının bulunduğu 
Saraçhane, bu gibi birliktelikler için bir buluşma noktası oldu.

Madam Martha Koyu için
yürütmeyi durdurma talebi

Sarıyer Belediye Başkanı Mustafa Oktay Aksu,  muhtarlar ile bir araya geldi

“ONLAR YEREL YÖNETİMİN BEL KEMİĞİ”

Çekmeköy Belediyesi, milletin evi gibi

Adalar Belediyesi tarafın-
dan yapılan açıklama şu şe-
kilde:

Basına ve Kamuoyuna;
Gerek Adalı komşuları-

mız gerekse İstanbul halkı 
tarafından yakından takip 
edilen, bilinen adıyla Ma-
dam Martha Koyu, yani İs-
tanbul İli Adalar İlçesi Bur-
gazada Mahallesi 107 Ada 
8 Parsel Numaralı taşınma-
za ilişkin süreçte 26.04.2024 
tarihinde yapmış olduğu-
muz açıklamada da ifade 
edildiği üzere, ihalenin ip-
tali ve ihale kararından geri 
dönülmesi için Vakıflar Ge-
nel Müdürlüğü İstanbul 2. 
Bölge Müdürlüğü’ne müra-
caatta bulunmuştuk. Aka-
binde 02.05.2024 tarihin-
de belediyemiz hukuk birimi 
ve ilgili müdürlüklerin bi-
rim amirlerinden oluşan bir 
heyeti görevlendirerek hem 
yapmış olduğumuz müra-
caatın takibini gerçekleştir-
dik hem de 08.05.2024 tari-
hinde yapılacak ihaleye iliş-
kin karardan rücu edilme-
sine ilişkin talebimizi şifa-
hen de Vakıflar Genel Mü-
dürlüğü İstanbul 2. Bölge 
Müdürlüğü’ne ilettik. 

Vakıflar Genel Müdürlü-
ğü İstanbul 2. Bölge Müdür-
lüğü ile bu yöndeki temasla-
rımız devam etmekte olup, 
07.05.2024 tarihinde Bölge 
Müdürlüğü ve Belediye Baş-
kan Yardımcılığı düzeyinde 
bir görüşme daha gerçekleş-
tirilecektir. Ancak hem du-
rumun ehemmiyeti ve acili-
yeti sebebiyle, hem de Ada-

lar İlçemizin doğal yapısı-
nın korunması noktasında-
ki kararlı irademizin gereği-
ne binaen söz konusu ihale 
işlemine ilişkin idari kara-
ra karşı yürütmeyi durdur-
ma talepli iptal davası açtık. 
Açmış olduğumuz dava İs-
tanbul 11. İdare Mahkemesi 
2024/815 Esas sayılı dosya-
sı ile derdest olup, tüm Ada-
lıları ve duyarlı kamuoyunu 
süreci ve yargılama safaha-
tını takip etmeye, hatta dos-
yalara asli müdahale tale-
binde bulunmaya davet edi-
yoruz.

Gelinen noktada daha 
önce de ifade ettiğimiz üze-
re, Adalar ilçemiz için ya-
pılan 1/1000 ve 1/5000 öl-
çekli Koruma Amaçlı Na-
zım İmar Planları kapsamın-
da, Doğal Karakteri Koruna-
cak Alan statüsünde bulu-
nan bu taşınmazın ekosis-
tem açısından değeri paha 
biçilemez olmakla birlikte 
bu taşınmazda doğal yapı-
ya ve ekosisteme zarar vere-
cek nitelikte olan her türlü 
girişimin karşısında olduğu-
muzu, idari tasarrufumuzu 
ve yetkilerimizi her zaman 
Adalı komşularımızın ortak 
kamusal menfaatlerinden 
yana kullanacağımızı, Ana-
yasamızın 43. Maddesini gö-
zeten bir yönetim anlayışıy-
la Adalarımızın tarihi, doğal 
ve kültürel zenginliğinin za-
rar görmemesi ve korunma-
sı açısından tüm süreçlerde 
aktif rol ve inisiyatif alaca-
ğımızı kamuoyuna saygıyla 
duyururuz

Bir süredir İstanbulluların gündeminde olan Burgazada 
Madam Martha Koyu’nun ihale süreci ile ilgili Adalar Be-
lediyesi tarafından bir adım daha atıldı ve ihale işlemine 
ilişkin idari karara karşı yürütmeyi durdurma talep etti. 

Sarıyer Belediye Başkanı Mustafa Oktay Aksu,  muhtarlarla 
bir araya geldi.  Yaşar Kemal Kültür Merkezi’nde 
gerçekleştirilen toplantıya yerel seçimler sonrasında 
göreve başlayan 38 mahalle muhtarı, başkan yardımcıları 
ve meclis üyeleri ile ilgili birim müdürleri de katıldı.

Adalar Belediyesi harekete geçti;

Çekmeköy 
Belediyesi 
ana hizmet 
binası girişinde 
vatandaşlar için 
ücretsiz çay kahve 
ikramı sunacak 
mini büfe
hizmete açıldı.

Çekmeköy Belediyesi ana 
hizmet binası girişinde vatan-
daşlar için yeni bir hizmete baş-
landı. Evrak, vergi, çeşitli iş ve 
işlemler için belediyeyi ziyaret 
eden vatandaşların dinlenip ke-
yifle çay ve kahvelerini yudum-
layacakları mini büfe hizmete 
açıldı.  Mesai saatleri içerisin-
de vatandaşlara hizmet verecek 
olan büfeye ek olarak oturma 
ve dinlenme alanları da oluştu-
ruldu. 

ÇERKEZ: ETKİLİ DOKUNUŞLAR 
YAPIYORUZ

Çekmeköy Belediye Başka-
nı Orhan Çerkez “ Halkın bele-
diyesi halkının hizmetinde an-
layışıyla, vatandaşlarımızın 
her alanda hayatını kolaylaştır-
mak için etkili dokunuşlar ya-

pıyoruz. Belediyemizde hizmet 
kalitemizle, vatandaşlarımızın 
bekleme sürelerini en aza indi-
rerek daha etkin ve verimli bir 
hizmet sunmayı hedefliyoruz. 
Ekip arkadaşlarımız iş ve işlem-
lerini yaparken vatandaşlarımı-
zın keyifle çaylarını içip bekle-
yebilecekleri bir alan oluştur-
duk. Komşularımızın evlerinde 
gibi hissedecekler“ dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Lokal ileri akciğer kanserle-
rinin bazen kalp zarına yapışık 
halde bulunabileceğini aktaran 
Fındık, “Böyle durumlarda tü-
mörü kalp zarıyla birlikte alma-
mız gerekiyor. Bu noktada kalp 
dokusunun dışarıya doğru fıtık-
laşmasını önlemek için olduk-
ça yaygın kullanılan ‘yapay pro-
tez’ kalp zarına dikiliyor. Genel 
olarak ameliyatlar böyle şekille-

niyor” bilgisini paylaştı.

ENFEKSİYON VE ARİTMİ 
RİSKİNİ AZALTIYOR

Prof. Dr. Fındık, yapay pro-
tezin hastalarda sonradan bazı 
sıkıntılar ortaya çıkarabildiğini 
belirterek, sözlerini şöyle sür-
dürdü:

“Kalp zarına dikilen yapay 
protezin çeşitli dezavantajları 

söz konusu. Yabancı bir doku-
nun kalp zarına yerleştirilmesi, 
enfeksiyon riski, tekrar ameli-
yat olma, aritmi gibi problem-
leri ortaya çıkarabiliyor. Bu ne-
denle yapay protez yerine nasıl 
bir yöntem uygulanabilir nok-
tasında çalışmalarımıza başla-
dık ve yeni bir teknik geliştir-
dik. Hastalarımızda 2018’den 
beri başarıyla uyguladığımız bu 

teknik, Avrupa’nın saygın bi-
limsel dergilerinden birinde ya-
yımlandı.

‘Fındık tekniği’ olarak ad-
landırdığımız, literatüre de bu 
isimle giren yöntemde, yapay 
protez kullanmıyoruz. Bunun 
yerine farklı bir dikiş tekniğiy-
le kalp zarını birleştiriyoruz. 
Bu sayede de hastalarda enfek-
siyon, aritmi, tekrar ameliyat 
olma riski azalıyor. Ameliyat 
sonrasında daha rahat, sıkıntı-
sız bir süreç geçiriyorlar.”

“OLUMLU GERİ DÖNÜŞLER 
ALDIK”

Prof. Dr. Göktürk Fındık, bu 
yöntemle ameliyat olan hasta-
lardan olumlu geri dönüşler al-
dıklarını ve ameliyat sonuçla-
rının uluslararası makalede de 
yer aldığını söyledi.

Mesleğinde 25 yılı geride bı-
raktığına işaret eden ve yönte-
mi dünya literatürüne kazan-
dırmaktan onur duyduğunu 
vurgulayan Fındık, “’Pericardi-
al rug weave’ dediğimiz, litera-
türe ‘Fındık tekniği’ ismiyle de 
giren bu yöntemi geliştirmiş ol-
maktan dolayı gururlu ve mut-
luyum. Umarım bütün hasta-
larımıza şifa, fayda imkanı ol-
sun” değerlendirmesinde bu-
lundu.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Bahar aylarıyla birlikte en 
sık gözlenen rahatsızlıkların 
başında polen alerjisi geliyor. 
Doğanın uyanmasıyla orta-
ya çıkan polenler gözle görüle-
mese de sinüzitten nefes dar-
lığına kadar pek çok sağlık so-
rununa yol açabiliyor. Kişinin 
hayat kalitesini etkileyen bu 
sağlık sorunu çözümsüz değil. 
Gerek korunma önlemleri ge-
rekse tedaviyle üstesinden ge-
linebiliyor.

Çocuk ya da yetişkin fark 
etmeksizin her yaştan insan-
da görülebilen polen alerji-
si ile ilgili merak edilen so-
ruları Marmara Üniversite-
si Pendik Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi Çocuk İmmü-
nolojisi ve Alerji Hastalıkları 
Kliniği’nden Dr. Öğretim Üye-
si Sevgi Bilgiç Eltan yanıtladı.

1. POLEN ALERJİSİ NEDİR?
Polenler milimetrik boyut-

larda gözle görülmeyen ve bir-
çok alerjik reaksiyona yol aça-
bilen bitki tohumlarıdır. So-
lunum yolu ile alınan alerjen-
ler arasında en sık alerjiye ne-
den olan etkenlerden biri. Po-
len alerjisi ise vücudun bağı-
şıklık sisteminin poleni tanı-
dığında aşırı tepki vermesiyle 
ortaya çıkıyor.

2. POLEN ALERJİSİNDE HANGİ 
BELİRTİLER GÖRÜLÜYOR?

Polen alerjisi belirtileri 
özellikle bahar aylarında artı-
yor ve kişiden kişiye değişken-
lik gösteriyor. Burunda akın-
tı, kaşınma, tıkanma, hapşır-
ma gibi saman nezlesi olarak 
bilinen alerjik rinit belirtile-
ri görülebiliyor. Yine gözlerde 
kaşıntı, sulanma, kızarık-
lık veya şişliğe de ne-
den oluyor. Ök-
sürük, hırıltı, 
nefes darlı-
ğı gibi bul-
gular orta-
ya çıkabi-
liyor. As-
tımlı has-
talarda 
astım ata-
ğı başlata-
biliyor.

Bazı du-
rumlarda ise 
polen alerji-
si semptomlarına 
baş ağrısı, halsizlik ve 
genel yorgunluk gibi yakın-
malar eşlik edebiliyor. Bu be-
lirtilerin tümü kişiyi rahatsız 
ediyor. Günlük yaşamını etki-
leyerek hayat kalitesini önem-
li oranda düşürüyor.

3. POLEN ALERJİSİ KİMLERDE 
DAHA SIK GÖRÜLÜYOR?

Polen alerjisi “atopi” dedi-
ğimiz ailesinde alerjik yatkın-
lığı olan kişilerde sık görülü-
yor. Yine besin alerjisi, ürti-
ker, ilaç alerjisi gibi eşlik eden 
alerjik hastalığı olan kişilerde 
de sık ortaya çıkıyor.

4. POLEN ALERJİSİNE 
GENELLİKLE HANGİ YAŞ 
GRUBUNDA RASTLANIYOR?

Alerjik hastalıklar çok fak-
törlü olarak ortaya çıkıyor. 
Hem genetik hem de çevresel 
faktörler etkili oluyor. Bu fak-
törlerin birleşmesi ile bulgu-
lar genellikle erken çocukluk 
döneminde başlıyor, ergenlik 
dönemde pik yapıyor ve eriş-
kin dönemde de devam ediyor.

5. POLEN ALERJİSİNİN TEDAVİ 

SÜRECİNDE NASIL BİR YOL 
İZLENİYOR?

Bütün alerji tedavilerinde 
olduğu gibi polen alerjisi teda-
visinde de kişinin alerjiye ne-
den olan etkenden kaçınması-
nın yanında bir takım medi-
kal tedaviler mevcut. Kullanı-
lacak ilaçlar hastanın şikayet-
lerine göre farklılık gösteriyor. 
Burun spreyleri, göz damlala-
rı, antihistaminikler ve lökot-
rien antagonistleri gibi aler-
ji ilaçları ile solunum yoluy-
la alınan ilaçlar kullanılıyor. 
Tüm bu ilaçların tüm mevsim 
boyunca düzenli kullanılması 
gerekebiliyor.

Yine inatçı vakalarda im-
münoterapi dediğimiz alerji 
aşısı uygulanabiliyor. Bu ne-
denle bu hastaların hem tanı 
hem de tedavi yönetimi için 
bir alerji uzmanına başvurul-
ması gerekiyor.

6. POLEN ALERJİSİ TEDAVİ 
EDİLMEDİĞİ TAKDİRDE 
NELERE YOL AÇABİLİYOR?

Okul çağındaki çocuklarda 
gözler ve burundaki yakınma-
lar nedeniyle çocukların okul 
başarısı etkilenebiliyor. Sürek-
li gözleri ve burnu kızarık, su-
lanan çocuk, arkadaşları tara-
fından dışlanabiliyor ki bu da 
psikolojik olarak da olumsuz-
luklara sebep olabiliyor. Özel-
likle burun şikayetleri yoğun 
olan çocuklarda gece uyku ka-
litesi düşebiliyor. Bu nedenle 
de büyüme çağındaki çocuk-
ların gelişimi etkilenebiliyor. 
Alerji nedeniyle sürekli göz 
kaşımak gözün kornea (say-
dam tabaka) katmanında in-
celmeye neden olabiliyor.

Bazı olgularda da göz ka-
paklarında aşırı gelişen aler-
jik yanıt ve yine göz kaşınma-
sı nedeniyle kornea tabaka-
sı zarar görüyor. Korneal ülser 
dediğimiz bu durum acil ka-
bul edilerek etkin biçimde te-
davisinin yapılması gerekiyor.

Ayrıca polene bağlı aler-
jik reaksiyonlar ile-

ride sinüzit, orta 
kulak iltiha-

bı gibi kronik 
rahatsızlık-
lara sebep 
olabiliyor. 
Özellik-
le şiddetli 
ve dirençli 
öksürük-
ler ile as-

tım atak-
ları çok teh-

likeli bir hale 
gelebiliyor. Hat-

ta hastalar acil 
ünitelerine başvura-

cak derecede ciddi ataklar ge-
çirebiliyorlar ve bunlar bazen 
güç bir şekilde kontrol altına 
alınıyor.

7. POLEN ALERJİSİ OLANLAR 
NELERE DİKKAT ETMELİ?

Polen alerjisi olan hasta-
larda alınması gereken kişisel 
önlemler en az medikal tedavi-
ler kadar önem taşıyor. Bu ön-
lemleri şöyle özetleyebiliriz:

Polen mevsiminde, özel-
likle ilkbaharda açık havada 
daha az vakit geçirmeye çalış-
malılar. Mümkünse sabahla-
rı kapalı bölgelerde kalmalı-
lar. Park, bahçe gibi ortamlar-
dan mümkün olduğunca uzak 
durmalılar. Evde ve arabada 
pencereleri kapalı tutmalılar, 
mümkünse polen filtreli kli-
ma kullanmalılar. Dışarı çı-
karken güneş gözlüğü, şapka, 
maske kullanmalılar. Kolları 
ve bacakları kapatan giysileri 
tercih etmeliler. Eve döndük-
lerinde ise giysilerini değişti-
rerek bol su ile duş almalılar.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Elektronik Elektronik 
sigaradasigarada

şok bulgularşok bulgular
Yapılan bir araştırmaya 

göre, gün boyunca 
düzenli olarak elektronik 

sigara içen gençler, 
vücutlarını potansiyel 

olarak toksik metallere 
maruz bırakıyor olabilir.

Nebraska 
Üniversitesi’nden araştır-
macılar elektronik sigaranın 
gençler üzerindekini etkisini 
inceleyen bir çalışma yaptı.

Çalışmada günde en az se-
kiz kez e-sigara kullandığını 
bildiren 13 ila 17 yaş arasın-
daki gençler kullanıldı.

Araştırma sonucunda dü-
zenli olarak elektornik sigara 
kullanan gençlerin idrarında 
ara sıra içenlere oranla yüzde 
30 daha fazla kurşun ve iki kat 
daha fazla uranyum bulundu-
ğu ortaya çıktı.

Araştırmada hiç elektronik 
sigara kullanmayan gençler-

den oluşan bir kontrol grubu 
bulunmuyor ancak sigaradan 
kaçınan 200 e-sigara kullanı-
cısından oluşan ABD örneğin-
deki belirgin model durumun 
endişe verici olduğunu ortaya 
koyuyor.

Mentol veya nane yerine 
tatlı elektronik sigara aroma-

larını tercih eden gençler ara-
sında uranyum biyobelirteçle-
ri özellikle yüksek.

Kamu sağlığı açısından 
araştırmacılar, e-sigaraların 
potansiyel toksisitesine iliş-
kin daha fazla araştırma ya-
pılmasını savunuyorlar.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

“FINDIK TEKNİĞİ” YÖNTEMİ 
DÜNYA TIP LİTERATÜRÜNDE
Yaklaşık bir ay önce uluslararası hakemli bilimsel tıp dergisi BMC Surgery’da yayımlanan, literatü-
re kendi soy ismiyle giren cerrahi yönteme ilişkin açıklamalarda bulunan Prof. Dr. Fındık, bu tekniği 
lokal ileri akciğer kanseri ameliyatlarında 2018’den itibaren uyguladıklarını anlattı.

7 Soruda Baharın 
ÇİRKİN YANI

POLEN ALERJİSİ
Özellikle bahar aylarında artışa geçen polen alerjisi her 
yaştan insanı olumsuz etkiliyor. Alerjiyle mücadelede 
medikal tedaviler kadar kişisel önlemler de büyük önem 
taşıyor. İşte polen alerjisiyle ilgili merak edilenler.

Beylikdüzü, travmaları aşıyor
Beylikdüzü Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi’nde “Dünde kalsın travmalar, biz bugünü yaşayalım” adlı bir seminer dü-
zenlendi. Travma tedavisinin ele alındığı seminerde uzman psikolog Gül Çolak, EMDR tedavi sürecinin üzerinde durdu.

Halkın sağlığını ve güven-
liğini öncelik edinen Beylik-
düzü Belediyesi, “Dünde kal-
sın travmalar, biz bugünü ya-
şayalım” adlı seminerde va-
tandaşları alanında uzman 
klinik psikolog Gül Çolak ile 
bir araya getirdi.  Beylikdü-
zü Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezi’nin (BAKSM) Ayşen 
Gruda Sahnesi gerçekleştiri-
len etkinlikte travmaların ne-
denleri ve sonuçları, belirtileri 
ve tedavileri tartışıldı. EMDR 

terapisiyle bellekteki olumsuz 
anıların silinebileceğini vur-
gulayan Gül Çolak, “40 yıllık 
bir anı bile silinebilir” dedi. 

BİR AYDAN UZUNSA TEDAVİ 
ŞART

Travmatik bozukluklar-
da ilk bir ayın önemine dik-

kat çeken Çolak, bir aydan 
uzun süren travmalarda teda-
vinin şart olduğunu, terapiste 
güvenmenin ve tedavi süreci-
ni sürdürmenin önemi açıkla-
dı. Herkesin psikolojik destek 
alma imkânına sahip olmadı-
ğını da hatırlatan uzman psi-

kolog, nefes egzersizlerinin, 
uykunun, egzersizin ve bes-
lenmenin önemine de değin-
di. Son bölümde katılımcıları-
nın soruları da yanıtlayan Gül 
Çolak’a kapanışta çiçek tak-
dim edildi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Şile Belediyesi, İstanbul’a en 
yakın turizm ilçesi Şile’de, bir-
birinden renkli etkinliklere ev 
sahipliği yaparak, Şile’nin eşsiz 
doğal güzelliklerini tanıtma-
yı ve korumayı sürdürüyor. Şile 
Belediyesi organizasyonu ve va-
tandaşların yoğun katılımı ile 
gerçekleşen 10. Şakayık Şenli-
ği, Şile Belediyesi ve Şile Çevre 
Gönüllüleri Derneği işbirliğin-
deki organizasyon ile Hasanlı-
Sarıkavak’ta gerçekleştirildi. 

Garnizon Komutanı Albay 
Mehmet Sutaşır, Şile Belediye 
Başkanı Özgür Kabadayı, Şile 
Çevre Gönüllüleri Derneği Baş-
kanı Nabi Evren, Gençlik Hiz-
metleri İlçe Spor Müdürü Bed-
rettin Naim Arslan, kamu ku-
rum ve kuruluşları amirleri, si-
yasi parti ve STK temsilcileri ile  
muhtarlar ve çok sayıda Şile-
li vatandaşın katıldığı etkinlik 
renkli anlara sahne oldu. 

ÇEVRE DOĞA SEVGİSİ VE 
SÜRDÜRÜLEBİLİR YAŞAM

Şile Belediyesi ve Şile Çev-
re Gönüllüleri Derneği işbirliği 
ile bu yıl 10.’su düzenlenen Şa-
kayık Şenliği, farklı yaş grup-
larından pek çok doğa merak-
lısı vatandaşı Sarıkavak Köy 
Meydanı’nda buluşturdu. İs-
tanbul Anadolu Yakası’nda sa-
dece Şile Sarıkavak Köyü’nde 

açan ve Türkiye’de yetişen en 
önemli endemik bitkiler ara-
sında yer alan Şakayık çiçeğiyle 
düzenlenen şenlikte 7’den 70’e 
kamuoyunun gündemine taşı-
narak, çevresel değerlerin ko-
runması, doğa sevgisi ve sürdü-
rülebilir yaşam kavramlarının 
altı çizildi.

SPOR VE MÜZİK ZİYAFETİ
Şenlik  Keman virtüözü 

Suat Erdem’in keman dinle-
tisi ile başlarken katılımcılar 
Suat Erdem’in dinletisine coşku 
ile eşlik etti. Yöresel börek ta-
dım yarışmasının da düzenlen-
diği şenlikte yarışmacılar bir-
birinden lezzetli börekleri jüri-
nin beğenisine sundu. Derece-

ye giren yarışmacılara sertifika-
larını törenle takdim eden Şile 
Belediye Başkanı Özgür Kaba-
dayı  yöresel lezzetlerden man-
carlı pideyi çok sevdiğini be-
lirterek jüriye tadım esnasın-
da eşlik etti. Katılımcıların şen-
lik sonunda doğa yürüyüşü yap-
tığı etkinlikte, yürüyüş sever-
ler Sarıkavak’ın eşsiz manzarası 
eşliğinde oksijen depoladı.

KABADAYI: ŞİLE ŞAKAYIK AÇTI!
Şile Belediye Başkanı Özgür 

Kabadayı, şenliğin açılış konuş-
masında: ‘’Bölgemizin eski ve 
manevi değerlerine sahip çık-
maktan dolayı çok mutluyuz, 
onurluyuz ve gururluyuz. Ta-
bii bunda Şile Çevre Gönüllüle-
ri Derneği Başkanı olan Sayın 
Nabi Evren Ağabeyimizin katkı-
sı çok büyük. Bizlerin Şile böl-
gesinin Şakayık Çiçeği ve Kum 
Zambakları gibi bütün ende-
mik bitkilerine sahip çıkma-
mız lâzım. Bugün 10. Şakayık 
Şenliği’ne çevre illerden ve köy-
lerden gelen değerli misafirleri-
miz var. Şenliğimize göstermiş 
oldukları ilgiden dolayı teşek-
kür ediyorum.’’ dedi.  11. Şa-
kayık Şenliği için katılımcılara 
müjde veren Başkan Özgür Ka-
badayı: “Bu benim bir beledi-
ye başkanı olarak düzenlediğim 
ilk festivalim. Dün İBB Başka-
nımız Sayın Ekrem İmamoğlu 

ile telefon ile görüştüm ve ken-
disinden 11. Şakayık Şenliğine 
katılacağına dair sözü aldık.’’ 
ifadelerini kullandı. 

Şile Çevre Gönüllüleri Der-
neği Başkanı Nabi Evren: “Şile 
Yöremizde Son Derece  Do-
ğal, Tarihi ve Kültürel Değer-
ler Var.”

Şenlikte yaptığı konuşma-
da: “Güzeller güzeli Şakayık çi-
çeğinin bu güzel festivalini 10 

yıl evvel Işık Üniversitesi bün-
yesinde düzenlemeye başlamış-
tık. Şimdi Şile Belediyemiz ile 
yine Özgür Kabadayı Başkanı-
mız ile düzenlemeye devam edi-
yoruz. Başkanımıza katkıların-
dan dolayı teşekkür ederiz.’’ 
ifadelerini kullandı.

İSTANBUL’DA YALNIZCA ŞİLE 
SARIKAVAK’TA 

Şakayık, şakayıkgiller (pae-

oniaceae) familyasının tek cin-
si paeonia altında yer alan tür-
lerin ortak adı... Şile’de ye-
rel halkın “Zonbak” dediği Şa-
kayık çiçeği Şile’de yalnızca 
Sarıkavak’ta yetişiyor. Şakayık 
çiçeğinin açma zamanı, şenli-
ğin gerçekleşme zamanını da 
belirliyor. Bu nedenle her yıl 
farklı takvim günlerinde kutla-
nıyor.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Ümraniye Belediyesi tarafın-
dan Yamanevler Mahallesi’nde ya-
pımını tamamladığı kapalı pa-
zar alanı hizmete başladı. 27 Ni-
san Cumartesi ve 1 Mayıs Çarşam-
ba günü ilk kez kapıları açılan ka-
palı pazar alanı, vatandaşlardan ve 
esnaftan yoğun ilgi gördü. İlk iki 
günden kapalı pazar alanını ziya-
ret eden yaklaşık 10 bin kişi rahat-
ça alışverişini yaptı. Pazar alanın-
da; yönetim alanları, ticari alanlar 
(gıda, tekstil-züccaciye-halı-kilim-
perde-mefruşat-plastik ürünleri 
vs.), pazar stantları (tekstil, gıda), 
güvenlik, çay ocağı, mescitler, ıs-
lak hacimler, teknik hacimler, ço-
cuk oyun alanları ve 300 araç ka-
pasiteli otopark yer alıyor. Kurula-
cak olan pazar ile esnaf daha hijye-
nik ve konforlu alanda satış yapa-
bilecek.

ÜCRETSİZ SERVİS İMKÂNI
12 bin metrekare alanda kuru-

lan ve 2 kattan oluşan kapalı pazar 
alanının hizmete girmesiyle birlik-
te Ümraniye Belediyesi, mahallele-
re ücretsiz servis imkânı da sağla-
yacak. Yamanevler Mahallesi İmam 
Azam Cami önü, İnkılap Mahallesi 
Mevlana Cami önü, Site Mahallesi 

Soyak Cami önü, Kazım Karabekir 
Mahallesi Meyveli Bahçe Cami önü, 
Atakent Mahallesi Halilurrahman 
Cami önü ve Armağanevler Mahal-
lesi Hidayet Cami önü olmak üze-
re 6 farklı noktadan saat 11.00 ile 
19.15 saatleri arasında her 45 daki-
kada bir hareket edecek.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

31 Mart’ta Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
adayı olarak Üsküdar’da ipi göğüsleyen Si-
nem Dedetaş, ilçedeki temaslarını sürdürü-
yor. Önemli galibiyetler elde ederek Hent-
bol Kadınlar Süper Lig’inde play off’lara ka-
lan ve Avrupa yolculuğuna çıkacak olan Üs-
küdar Belediyesi Kadın Hentbol Takımı’nın 
antrenmanını izleyen ve oyuncularıyla da 
sohbet eden Üsküdar Belediye Başkanı Si-
nem Dedetaş, oyunculara başarılar diledi. 

DEDETAŞ: KADIN SPORCULARI DAHA ÇOK 
GÖRECEKSİNİZ

Resmi sosyal medya hesaplarından yap-
tığı paylaşımda ise Dedetaş; ‘’Üsküdar’da 
kadın sporcuları daha çok göreceksi-
niz. Üsküdar Belediyesi Kadın Hent-
bol Takımı’mıza ve tüm kadın sporcula-
ra destek olmaya devam edecek, birlikte 
daha eşit ve daha kapsayıcı bir spor dünya-
sı için çalışacağız! Hentbol Kadınlar Süper 
Lig’inde play off’lara kalarak, Avrupa yol-
culuğuna çıkacak olan Üsküdar Belediyesi 
Kadın Hentbol Takımı’mıza başarılar dili-
yorum.’’ ifadelerini kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Yazın habercisi ‘Şakayık 
Şenliği’ Şile’de yapıldı

Ümraniyeliler’in yeni 
ALIŞVERiŞ ADRESi OLDU

Dedetaş’tan kadın hentbol 
takımına ziyaret

Şile Belediye Başkanı Özgür Kabadayı’nın da ilk etkinliği olan 10. Şakayık Şenliği 
Şile Belediyesi ve Şile Çevre Gönüllüleri Derneği organizasyonlarıyla yapıldı.

Ümraniye Belediyesi tarafından Yamanevler Mahallesi’nde yapımı tamamlanan kapa-
lı pazar alanı Cumartesi ve Çarşamba günleri açık olacak şekilde hizmete açıldı. Hem va-
tandaşların hem de pazar esnafının yaz-kış alışveriş ve satış yapabileceği pazar alanın-
da çocuk oyun alanı, mescit, çay ocağı ve 300 araç kapasiteli otopark yer alıyor.

Üsküdar Belediye Başkanı Sinem Dedetaş Üsküdar 
Belediyesi Kadın Hentbol Takımı’nı ziyaret etti. 

Tuzla’da bahar temizliğiTuzla’da bahar temizliği
Tuzla Belediye Başkanı Av. Eren Ali Bingöl, ‘Orman Benim’ 
kampanyası kapsamında öğrencilerle birlikte orman 
temizliği gerçekleştirdi. Başkan Bingöl, etkinlikte yaptığı 
açıklamada, “Tuzla’da bulunan yeşilden maviye geçen 
koridoru güçlendirmek için bugün ormanımızdaki kirletici 
unsurları temizledik. Orman Benim kampanyasına çok önem 
veriyor, artmasını ve gelişmesini destekliyoruz” dedi.

Tarım ve Orman Bakanlığın bağ-
lı Orman Genel Müdürlüğü öncülüğün-
de orman yangınlarının önlenmesi, ola-
sı yangın sayılarının ve şiddetinin dü-
şürülerek çevreye olan zararlarının en 
aza indirilmesi, vatandaşlarda orman 
yangınlarının çıkmasını önleyici bilin-
cin oluşması amacıyla bütün illerde ve 
ilçelerde eş zamanlı olarak ‘Orman Be-
nim’ kampanyası başlatıldı. Tuzla’da da 
düzenlenen etkinlik kapsamında genç-
ler, Başkan Bingöl ile Mercan Park’ı te-
mizledi. 

Programa katılan gençler, Başkan 
Bingöl ile sohbet ederek çevre bilin-
ci hakkında fikir alışverişinde bulun-
du. Etkinliğin sonunda Başkan Bingöl, 
gençlere fidan hediye etti. 

“BUGÜN ORMANIMIZDAKİ KİRLETİCİ 
UNSURLARI TEMİZLEDİK” 

Bingöl, “Küresel ısınma ile orman 
yangınlarında ciddi bir artış meyda-
na geldi. Özellikle Akdeniz’de Ege’de ve 
Marmara’da yoğun bir şekilde devam 
ediyor. Bize düşen görev ise karbon sa-
lımını azaltmak, oksijen değerini yük-
seltmek ve küresel ısınmanın önüne 
geçmek için ormanlarımızı korumaktır. 
İnsanların doğa ile buluşacağı ortamla-
rı sağlamak için de yine ormanlarımıza 
ihtiyacımız var. Dolayısıyla Tuzla’da bu-
lunan yeşil mavi koridoru çok daha fazla 
güçlendirmek için bugün ormanımızda-
ki kirletici unsurları temizledik. Biraz-
dan da gençlerimize fidan dağıtacağız” 
şeklinde konuştu. 

“DAHA GENİŞ BİR AĞAÇLANDIRMA 
SEFERBERLİĞİ BAŞLATACAĞIZ” 

Bingöl, sözlerine şöyle devam etti: 
“Orman Benim kampanyası bizim 

de heyecan duyduğumuz bir kampanya. 
Türkiye’deki tüm ilçelerde eş zaman-
lı olarak düzenleniyor. Biz de yerel yöne-

tim olarak çok önem veriyor, artmasını 
ve gelişmesini destekliyoruz. Biz bugün 
ek olarak fidan dağıtımı da gerçekleşti-
receğiz. Bugünkü fidan dağıtımının dı-
şında da çok daha geniş bir ağaçlandır-
ma kampanyası ve seferberliği başlata-
cağız.” 

“KARBON AYAK İZİMİZİN DÜŞMESİ İÇİN 
CİDDİ ÇALIŞMALAR PLANLIYORUZ” 

Tuzla’da karbon ayak izinin düşürül-
mesi için birçok proje hayata geçirmeyi 
planladıklarını vurgulayan Başkan Bin-
göl, “Karbon ayak izimizin düşmesi için 
ciddi çalışmalar planlıyoruz. Yakın za-
manda organize sanayi bölgelerimizde, 
tersanelerimizde, Tuzla’daki üretici ak-
törlerimizle buluşacağız ve onlarla ‘kar-
bon ayak izimizi nasıl düşürürüz’, onu 
planlayacağız” dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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